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SPORT MALA

Obiičete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 20. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. St 040 410743
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Ko zmanjka vsega nas drži 
pokonci le še izolski “dišpet”
Slovenci nimamo prave besede za stanje duha, ki je nekje med trmo, revoltom, uporom, Še najbližja bi bila beseda kljubovanje, 
vendar ni prava, Manjka ji tisti čustveni naboj, ki ga imata dalmatinski dišpet ali srbski inat, Tisti naboj, ki ga Izolani dobro poznamo.
(Mef) Verjetno ga imamo v genih, ta 
občutek, ko je treba nekaj narediti 
iz kljubovanja, lahko tudi povsem 
iracionalno, narediti zanalašč, iz 
nekakšne trme, zato ker nas ne mo
rejo potisniti v kot, zato ker se pre
prosto ne damo. To je tisti občutek, 
ki ga pozna vsak pravi Izolan, ki je 
kdajkoli stal pri svetilniku in mu je 
obraz bičala burja, takšna kot v to
rek ponoči, pa ni občutil nobenega 
strahu, kaj šele, da bi zbežal in se 
skril v varno zavetje.
V enem od blogov sem prebral, da 
gre za nekakšen upor, revolt, ampak 
dišpet je še nekaj prav posebnega. 
To je občutek, ki se pojavi takrat, ko 
nas življenje najbolj tepe, ko vsi ho
dijo po nas, ko vsi okrog nas mislijo, 
da ste poraženi in takrat vas dišpet

prisili, da vzravnate hrbet, dvignete 
ušesa, se postavite v pozo ponosne
ga neustrašnega borca in rečete: daj, 
udari še enkrat, nič mi ne moreš, 
kajti jaz sem pripravljen.
In ko se dišpetu ali inatu pridružijo 
sanje je to prava, zmagovalna kom
binacija. Lahko jo vidimo pri izol
skih namiznoteniških igralkah, ki se 
kot povsem amaterska ekipa borijo 
za naslov državnih prvakinj. Lahko 
jo opazimo tudi pri rokometaših in 
rokometašicah, ki že dolgo ne vedo 
kaj je denar na transakcijskem ra
čunu njihovega društva, lahko jo 
vidimo pri veslačih, ki domujejo v 
klubu iz sredine prejšnjega stoletja 
ali jadralcih, ki svoje barke selijo iz 
enega obalnega kluba v drugega, 
ker doma ne morejo niti do morja.

Pa vendar imamo Izolani olimpijce 
s kolajnami in prvake in tiste, ki bi 
lahko bili, če...
“Denarja nimamo niti za sendvič 
po gostovanju” pravijo izolski malo- 
nogometaši, “ampak niti na pamet 
nam ne pade, da bi se zdaj, ko smo 
si izborili končnico za prvaka, kar 
umaknili. Iz dišpeta, iz inata ali iz 
čiste trme, kakorkoli hočete, ampak 
mi se ne predamo. Šli bomo naprej 
in dosegli rezultat s katerim bomo 
vsem pokazali, koliko smo vredni. 
In če ne bo šlo drugače bomo na 
majice natisnili izmišljene sponzor
je, da se ne bo videlo, 
kako na tleh smo.”
Takšen je izolski dišpet.
Še kje bi ga rabili, ne le 
v športu.

Nadzor
Proračunski porabniki, pozor, 

zdaj se vam obeta pravi nadzor. 
Dovolj je bilo delanja po domače, 

kontroliramo vse, tudi plače, 
za italijanščino dodatek, 

in še kakšen drugi, skrit podatek, 
recimo, od kod občini denar, 
da kupi gostilno za inventar, 

in kdo na skrivaj Belva prodaja 
čeprav se na videz o njej še pogaja. 

In pa tudi kdo fasado tako obnavlja, 
da hkrati volilni štab popravlja. 
Nekaj pa nas pri vsem tem jezi: 

mi odkrijemo vse, pa se nič ne zgodi.

I

Preživeli smo tudi burjo
Že res, da je s torka na sredo moč
no pihalo a burja, vsaj do srede 
zvečer, ni naredila kakšne po
sebne škode, in tudi v izolskem 
klošmerlu ob padcu zanesljivo ni 
bilo nikogar.
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Visok francoski obisk na OS Livade

V četrtek, 4. marca 2010, se je podžupan Izole Bojan Zadel odzval na 
povabilo OŠ Livade ter se udeležil sprejema francoske veleposlanice 
gospe Nicole Michelangeli. Slednja je izolsko osnovno šolo obiskala 
zaradi bogatega učnega programa v francoskem jeziku, ki so ga učenci 
deležni v okviru izbirnih predmetov šole. Sprejem se je pričel s krajšim 
kulturnim programom, v nadaljevanju pa so učenke in učenci visoki 
gostji pripravili igrane skeče v francoščini ter ji predstavili njihov ne
davni izlet v Pariz. Podžupan je ob koncu uradnega programa poudaril, 
da je Občina izjemno ponosna na 
bogat šolski program OŠ Livade, 
znanje jezikov pa izpostavil kot te
melj vsakega izobraženega občana.
Pred slovesom so se zbrani udeleži
li pogostitve s tipičnimi slovenski
mi dobrotami.
Služba za odnose z javnostmi

Pesem popravlja ministre
Še preden se je v torek. 9. marca, Svet koroških Slovencev, zaradi krče
nja sredstev za politične organizacije manjšine v Avstriji, odločil za raz
pustitev, je v soboto 6. marca v Celovcu potekala proslava v počastitev 
Dneva žena. Na prireditvi so se zbrale članice Zveze slovenskih žena, 
ki živijo na avstrijskem koroškem. Na proslavo so povabile tudi pevko 
slovenskih ljudskih pesmi, Marjetko Popovski iz Izole.
Proslava je potekala v Mladinskem domu slovenskega šolskega centra, 
kjer ima svoj sedež tudi Zveza slovenskih žena Celovec, katere pred
sednica je Milka Kokot. Srečanja so se udeležili tudi nekateri gosti iz 
Slovenije. Med njimi je prišel tudi dr. Boris Jesih, minister Urada za 
Slovence po svetu ter ga. Barbara Miklič- Turk, žena našega predsed
nika, ki je bila povabljena kot glavna govornica. V svojem nagovoru je 
poudarila pomen ženske v družini in družbenem položaju ter poudarila 
pomen takih srečanj za ohranjanje slovenskih korenin. Povabilu pa so 
se odzvale tudi številne interniranke, ki so s polnim avtobusom prišle 
iz Slovenije. Po vseh pozdravih je sledil kulturni program, ki ga je s 
plesom pričela otroška folklorna skupina Zarja iz Celovca in zapeli so 
pevci moškega pevskega zbora Valentin Polanšek tudi iz Celovca. Nato 
je sledil polurni nastop Marjetke Popovski, ki je s kitaro popeljala vse 
navzoče v prepevanje naših lepih slovenskih ljudskih pesmi. Posebej pa 
so se ji zahvalili za venček partizanskih pesmi, ki so jih nekatere članice 
s solzami v očeh zapele v en glas.
Srečanje se je še dolgo nadaljevalo ob pokušini domačih specialitet, 
sproščenem pogovoru in veselju, da so se ponovno srečale v tako ve
likem številu. Poslovile so se z željo, da se naslednje leto ponovno sre
čajo.

Zaničljiv odnos občinskega vodstva do Nadzornega odbora
Odzivi gospodov Klokočovnika, Grada in Zadela na poročilo o delu Nadzor
nega odbora Občine Izola (v nadaljevanju: NO) za obdobje od imenovanja v 
oktobru 2008 do začetka letošnjega leta so v popolnem nasprotju z vsebino 
poročila, predvsem pa z njegovimi nameni. Glede na burnost njihove reak
cije bi si upala parafrazirati staro ljudsko reklo, da “je mačka zamijavkala, 
ker ji je NO stopil na rep”. In da bi preusmerili pozornost javnosti s svojih 
napak, nepravilnosti in nezakonitosti, so znova uporabili svojo staro meto
do napadov na nekdanjo županjo s svojimi stokrat ponovljenimi obtožbami, 
ki so bile že zdavnaj zavrnjene s strani pravosodnih organov. Nazadnje je 
kazensko sodišče oprostilo tako Pečanovo kot Marina Domia krivde v zvezi 
s Svetilnikom, ovadbo župana Klokočovnika v zvezi z gradnjo terapevtske 
skupnosti na Medljanu proti Pečanovi je zavrglo že tožilstvo, glede gradnje 
bloka v Livadah pa je vsakomur, ki ima le kanček zdrave pameti in tudi ne
kaj spomina jasno, da so stvar skuhali gospodje Klokočovnik, Grad in Zadel, 
saj se je gradnja začela takoj na začetku njihovega mandata. No, tole zadnje 
ne kaže samo, da se ne znajo držati predpisov, ampak tudi, da ne premorejo 
kaj preveč znanja in sposobnosti.
Najbolj smešna pa je trditev g. Grada, da je “naprimer Pečanova sama 
sebi dopustila, da je 10 let in več uporabljala občinsko zemljišče bre
zplačno”, kar ponovno dokazuje, kako tuja mu je Izola. Če bi sploh kaj 
vedel o Izoli, o njenem starem mestnem jedru in o vrtovih med hišami 
v njem, bi seveda tudi vedel, da VSE Izolanke in Izolani, ki živimo v sta
rem mestnem jedru, uporabljamo vrtove med hišami že vse od leta 1945, 
ves čas brezplačno in da občina do sedaj še ni nikomur od nas zaračuna
vala zakupnine zanje, torej tudi ne očetu nekdanje županje, pa tudi ne 
njenim sosedom in sosedom sosedov in seveda tudi njej ne.
Ni mi jasno, kolikokrat bo potrebno gospodom še ponoviti dejstvo, da je NO 
eden od treh občinskih organov (Občinski svet. Nadzorni odbor, župan) in 
je najvišji organ nadzora javne porabe v občini. V okviru svoje pristojnosti 
nadzorni odbor v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi:
• opravlja nadzor nad razpolaganjem s premoženjem občine;
• nadzoruje namenskost in smotrnost porabe proračunskih sredstev;
• nadzoruje finančno poslovanje uporabnikov proračunskih sredstev. 
Nadzor vsebuje ugotavljanje zakonitosti in pravilnosti poslovanja pristoj
nih organov, organov in organizacij porabnikov občinskega proračuna in 
pooblaščenih oseb z občinskimi javnimi sredstvi in občinskim javnim pre
moženjem in ocenjevanje učinkovitosti in gospodarnosti porabe občinskih 
proračunskih sredstev.
Nenavadno pri vsem skupaj pa je, da gospodje tako prostodušno razgalja
jo svoje nepoznavanje zakonodaje s področja delovanja organov nadzora v 
javnem sektorju predvsem s tem, da so zreducirali delovanje desetčlanskega 
kolektivnega organa občine na eno samo tarčo, članico in obenem predsed
nico NO Breda Pečan.
Tako so trditve gospoda Grada, da NO ne dela v skladu z zakonom, župa
na Klokočovnika, da je Komisija za preprečevanje korupcije menila, da ni 
primerno za bivšega župana, da vodi nadzorni odbor in da je bil Danilo 
Markočič član istega organa, kot ga sedaj nadzira milo rečeno iz trte zvite 
ali bolj naravnost namensko laganje ali pa dokaz popolnega neznanja. In 
ne nazadnje: Od kod gospodom prepričanje, da mora NO nadzirati dogaja
nja iz preteklega mandata? Vsakdo, ki je količkaj razumen, mora vedeti, da 
nadzorni odbor spremlja in nadzira dogajanja v občini, ki potekajo sedaj, 
ne pa neke zgodovine. Sicer pa: naj že vendar nekdo predlaga nadzor nad 
zadevami, ki so jih že pregledali kriminalisti in pravosodni organi! Vse ža
ljivke in zaničevalni izrazi, uperjeni proti posameznim članom in članicam 
ter NO v celoti, ki so jih izrekli prej omenjenih in še nekateri gospodi na 
seji občinskega sveta pa samo kažejo, kakšen je njihov nivo kulture, pa tudi 
njihova strokovnost.
NO v Izoli v tem mandatu sestavljen iz desetih članic in članov, ki so jih 
vanj predlagale stranke in liste, zastopane v Občinskem svetu in da je 
bila predsednica izvoljena - sicer proti volji župana - na prvi seji odbo
ra. NO je skoraj vedno sprejemal svoje odločitve soglasno, tudi z glasom 
člana NO, ki ga je predlagala v NO Izola je naša!
Predloge za uvedbo nadzorov smo dajale vse članice in člani in niti enega, 
tudi tistega, zaradi katerega sem se sama morala izločiti iz nadzora, ker se je 
nanašal na področje, kjer bi lahko prišlo do konflikta interesov, nismo zavr
nili. Prav zato sem ponosna na prav vse članice in člane NO, ker smo neod
visni, ker delujemo neobremenjeno in nam je edini interes interes izolskih 
občank in občanov. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
(KMMVI) nima nobene pravice razreševati ali potrjevati predsednika ali čla
nov NO, saj je ta po svoji vlogi enak občinskemu svetu in županu.
Naj na kratko povzamem soglasen pogled članic in članov Nadzornega od
bora na poslanstvo Nadzornega odbora, ki smo ga tudi zapisali v zaključku 
prej omenjenega poročila: »Skupna želja vseh nas pa je, da bi nadzorovane 
osebe in organi sprejeli naše delo tako, kot je tudi zastavljeno: kot pomoč 
in nasveti delavcem v občinski upravi, v javnih zavodih in javnih podjetjih 
ter pri drugih uporabnikih javnih sredstev, da bodo ta uporabljena zakonito, 
gospodarno in smotrno - predvsem v korist občank i občanov Izole, saj so 
temu in izključno temu tudi namenjena.«

Breda Pečan
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Center še ni dobil turizma
Izolski občinski svetniki na četrtkovi seji niso niti glasovali o predlagani razširitvi Centra za kulturo, šport in prireditve ampak so odločili, 
da bodo vendarle opravili javno obravnavo predlagane reorganizacije. Prav tako niso sprejeli predlagane gradnje dveh pločnikov na 
račun infrastrukture na podeželju, ki v glavnem ostaja. Najbolj vroče pa je bilo pri poročilu Nadzornega odbora izolske občine.

Krajši razpravi o upravljanju s

Četrtkova 15. redna seja izolske
ga Občinskega sveta se je začela 
dokaj mirno in svetniki so, po 
županovem predlogu o razširitvi 
dnevnega reda, slednjega potrdili 
ter v nadaljevanju brez razprave 
potrdili zapisnik 13. redne seje 
Občinskega sveta.
Toda takoj zatem je že zadišalo po 
bolj živahnem nadaljevanju, saj 
so svetniki, po pripombi enega od 
svetnikov, sprejeli sklep, da pred 
potrditvijo zapisnika 14. redne 
seje statutarno pravna komisija 
preveri poslovniško vodenje seje v 
delu, kjer so svetniki prešli na roč
no glasovanje. Gre za glasovanje, 
ki ga je zapustila skoraj polovica 
svetnikov in na katerem so preo
stali svetniki sprejeli odlok o kon
cesiji za občinsko pristanišče.

Subvencije za otroke izven vrtca
Svetniki so brez razprave in po 
skrajšanem postopku sprejeli 
predloge Odlokov o spremembah 
in dopolnitvah Odlokov o ustano
vitvi javnih vzgojno izobraževal
nih zavodov Osnovne šole Livade 
Izola, Osnovne šole Vojke Šmuc 
Izola ter Vrtca Mavrica Izola. 
Za slednjega so v naslednji točki 
dnevnega reda potrdili predlog 
Pravilnika o sprejemu otrok v Vr
tec Mavrica Izola, ki poenostavlja 
pogoje za sprejem otrok v vrtec. 
Po krajši razpravi so svetniki potr
dili predlog Pravilnika o subven
cioniranju varstva otrok, ki niso 
vključeni v programe predšolske 
vzgoje v vrtcih, kar njihovim 
staršem omogoča mesečno sub
vencijo za varstvo otroka v višini 
100 evrov. Ob tem velja povedati, 
da bodo pravico do subvencije 
imeli tisti starši, ki so otroke pra
vočasno prijavili v vrtcu, vendar 
zanje ni bilo dovolj prostora.
V nadaljevanju so svetniki po kraj
ših razpravah potrdili letne delov
ne, razvojne in finančne načrte za 
leto 2010 javnega zavoda Mestna 
knjižnica Izola ter javno vzgoj- 
no-izobraževalnih zavodov Scu
ola Elementare Dante Alighieri 
Isola - Osnovna šola Dante Ali
ghieri Izola, Osnovna šola Vojke 
Smuč Izola, Osnovna šola Livade 
Izola ter Vrtca Mavrica Izola.

Center še brez podpore
Pri drugi obravnavi predloga Od
loka o ustanovitvi javnega zavoda 
Center za kulturo, šport in turi
zem Izola je Občinski svet sprejel 
sklep, da se obravnava tega pred
loga prestavi na eno izmed nasled
njih sej Občinskega sveta.
Še pred glasovanjem je namreč 
postalo jasno, da odlok nima za
dostne podpore in da ne bi žalo
stno propadel na glasovanju so 
se na krajšem odmoru svetniki 
dogovorili, da ga vrnejo v javno 
obravnavo in ga, šele po temelji
tem usklajevanju, ponovno vrnejo 
v odločanje občionskemu svetu.

Pločniki in kanalizacija
Sledila je daljša razprava pri pred
logu Sklepa o spremembi načrta 
razvojnih programov Občine Izo
la za leto 2010, kjer so se svetniki 
zavzeli za ohranitev investicijskih 
sredstev za razvojne programe po
deželja. V razpravi je bilo slišati 
pripombe, da gre v nekaterih pri
merih za tipične predvolilne geste 
oblasti, svetniki pa so izkoristili 
to točko dnevnega reda tudi za 
polemiziranje v zvezi z nakupom 
lokala na svetilniku za katerega so 
ugotavljali, da ga niso nikoli potr
dili oziroma, da so o njem nevede 
sklepali ob sprejemanju odloka o 
spremembi ravnanja z občinskim 
premoženjem na decembrski seji. 
Skladno z razpravo so usklajene 
popravke vključili v sklep ter ga 
nadalje z večino glasov tudi spre
jeli.

premoženjem Občine je sledilo 
sprejetje predloga Sklepa o spre
membah in dopolnitvah letnega 
načrta razpolaganja z nepremič
nim premoženjem Občine Izola 
za leto 2010.

Bomo dobili stanovanjski sklad
Po skrajšanem postopku so svetni
ki sprejeli predlog Odloka o prene
hanju odloka o koncesiji za uprav
ljanje in vzdrževanje stanovanj, 
stanovanjskih hiš in poslovnih 
prostorov, ki so last Občine Izola 
in Stanovanjskega sklada Občine 
Izola za izgradnjo neprofitnih sta
novanj. Gre za preprost problem, 
da je občina doslej ravnala v na
sprotju z zakonom, saj mora sama 
voditi postopke oddajanja občin
skih prostorov v najem, doslej pa 
je to v imenu občine delal konce
sionar Stavbenik servisne storitve. 
Ob tem se je razvnela tudi krajša 
razprava o aktualnem koncesio
narju in slišati je bilo jasne pobu
de, naj občina oblikuje svoj stano
vanjski sklad, ki bo v prihodnje 
lahko upravljal s stanovanjskim 
fondom v občinski lasti.

Agrarija prihaja
Občinski svetniki so v drugem 
branju sprejeli predlog Odloka o 
spremembi odloka o zazidalnem 
načrtu za območje južno od In
dustrijske ceste v Izoli. S tem od
lokom je bolj ali manj jasno, da 
bomo v bližini Droge dobili velik 
trgovski center in trgovino s kme
tijskimi pripomočki.

0 fasadah in klimah
V drugi obravnavi predloga Odlo
ka o spremembah in dopolnitvah 
odloka o zunanjem videzu in ure
jenosti mesta, naselij in podeželja 
v Občini Izola so občinski svetni
ki sprejeli amandma Statutarno 
pravne komisije o izenačitvi globe 
za samostojne podjetnike in prav
ne osebe.

MANJŠA

HIŠNA POPRAVILA
in VZDRŽEVALNA DELA

Lauriano Stefančič s.p.
MOB : 040/ 624 - 225 
MOB : 041/703-927
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Višje kazni za velike
Svetniki so sprejeli tudi amandma 
župana za povišanje globe za prav
ne osebe, ki obravnavan odlok kr
šijo z nedograjenimi, zanemarje
nimi in opuščenimi objekti, ki s 
pripadajočimi površinami merijo 
več kot 3000m2. Bistvo amandma
ja je pravzaprav v tem, da ne more 
veljati enaka globa za prekršek, ki 
ga stori nekdo na svoji stari hiši ali 
celo stanovanju oziroma ga stori 
lastnik tako velikega kompleksa 
kot je naprimer Argo ali Riba in 
podobni. Kljub nekaterim pomi
slekom so svetniki v nadaljevanju 
z večino odlok tudi potrdili.

Kazni za preventivo
v drugi obravnavi je Občinski svet 
sprejel predlog Odloka o spre
membah in dopolnitvah odloka o 
preoblikovanju Javnega podjetja 
Rižanski vodovod Koper p.o., v 
Javno podjetje Rižanski vodovod 
Koper, d.o.o. V nadaljevanju pa 
so svetniki brez posebne razpra
ve potrdil predlog Programa za 
varnost cestnega prometa ob tem 
pa tudi sklenili, da bodo delež 
od glob občinskega redarstva in 
inšpekcije namenili financiranju 
preventivnih akcij v zvezi s pro
metno varnostjo.

Kadri
Na predlog Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja 
so svetniki imenovali Valterja Ge
riča za namestnika predsednika 
posebne občinske volilne komisije 
in imenovali Manco Vadnjal Sto
janovič, Davidelo Tičič ter Natašo 
Ružnič za predstavnike ustanovi
telja v Svet zavoda Vrtca Mavrica 
Izola. Na podlagi odstopne izjave 
so razrešili Velimirja Vatovca ter 
imenovali nadomestnega člana 
Sebastjana Morata v Svet javnega 
zavoda Center za kulturo, šport in 
prireditve Izola.

Kritično o nadzornem odboru
Na koncu so se svetniki seznani
li z informacijo v zvezi z garažno 
hišo za Pošto ter s poročilom Nad
zornega odbora Občine Izola za 
obdobje 2008/2009, čemur je sle
dila daljša razprava o primernosti 
delovanja tega organa. Poročilo je 
podal podpredsednik Radivoj Nar
din, ki je bil deležen hudih kritik 
nekaterih nadzorovanih predstav
nikov zavodov oziroma komisij, 
na koncu pa svetniki niso sklenili 
ničesar. To vodstva občine seveda 
ne razrešuje odgovornosti po sta
tutu in zakonih.

PR Občine Izola in A.IVI
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Transparentnost

Občina je prehitela po desni
Pred tednom dni smo bralce seznanili z občinskim nakupom lokala na svetilniku, To ravnanje je 
bilo v nadaljevanju deležno vprašanj na seji občinskega sveta, slišati je bilo ugibanja o tem, od kod 
občini splob denar za ta nakup, zdaj pa seje oglasil tudi kupec, ki mu je občina “speljala" lokal,

Izolani se že več let bojimo, da bomo 
ostali brez Izole. Tega se bojimo vse 
od časa Jazbinškovega zakona, saj je 
obstajala nevarnost, da bi raznorazni 
kontinentalci preko sumljivih kupčij 
za malo denarja prišli do elitnih izol
skih lokacij.

Bojazen je postala še večja, ko je 
Slovenija postala članica evropske 
unije in s tem so se vrata našega 
mesta odprla tudi poslovnežem 
onkraj šengenskih meja, posebej 
pa se je ta bojazen pojavila ob pro
daji občinskih stanovanj v starem 
delu mesta gradbincem, ki jih nato 
spremenijo v turistične apartmaje, 
namenjene, seveda, turistom. Tudi 
zato smo vsi v en glas pozdravili 
hrabro gesto občinske uprave, ki 
je sicer nekoliko naskrivaj, a vsee
no odločno odkupila objekt na 
svetilniku, ker, kot je izjavil župan 
na zadnji občinski seji: »Ne more
mo dovoliti, da si na tej lokaciji 
zgradi vilo ruski poslovnež.«
Vse lepo in prav torej, razen dej
stva, da nevarnosti, da bi tam stala 
ruska vila dejansko ni bilo, saj o 
spremembi namembnosti odlo
ča občina, ki pa je v tem primeru 
izkoristila predkupno pravico in 
nakup objekta dobesedno speljala 
Egidiju Kranjcarju, lastniku izol
ske gostilne Istra.

Vplačal je že aro
Kot je povedal Krajcar, se je za 
nakup objekta odločil že pred ča
som, lanskega septembra pa je s 
Hotelom Marina, formalnim las
tnikom objekta na svetilniku, tudi 
podpisal predpogodbo in vplačal 
aro.

Pravi, da nikakor ni pričakoval, da 
bi Občina uveljavila predkupno 
pravico, saj je govora o kar zajet
ni investiciji, ob tem pa imajo na 
Občini še druge težave, ki so bolj 
življenskega pomena od propadle 
gostilne. »Resnično nisem priča
koval, da bo občinsko vodstvo 
uveljavilo predkupno pravico, 
posebej ne, ko je bilo govora o 
spremembah v razvojnem pla
nu, kjer so na podeželju ustavili 
gradnjo kanalizacije, ker pri
manjkuje denarja. Zato se spra
šujem, kje je smotrnost nakupa 
razpadajoče gostilne za pol mili
jona evrov, v obnovo katere pa bo 
potrebno vložiti še enkrat toliko. 
Če malo izračunamo, potrebnih 
bo štirideset do petdeset let redne 
najemnine, da si Občina povrne 
to naložbo.«

Vseeno bo konkuriral
Krajcar je za objekt že imel pri
pravljene načrte, govori o kavarni, 
kakršne Izola še nima, odobren 
pa je imel tudi izjemno ugoden 
poslovni kredit. Vendar je ob ra
znih govoricah in spričo zavlače
vanja pri sklenitvi pogodbe slutil, 
da se lahko zgodi kaj takšnega, 
kot je predkupna pravica Občine 
Izola. »Na koncu sem dobil le te
lefonski klic, kjer so mi povedali, 
da je Občina kupila objekt, pisno 
pa le eno vrstico, da mi vračajo 
aro.« Pa še te Krajcarju niso vrnili 
v dvojnem znesku, kot je sicer za
konsko določeno. »Vseeno pa bom 
konkuriral pri razpisu za podnaj
emnika gostilne, če ne drugo pa 
zato, da se prepričam, da zadeve 
potekajo transparentno.«

Pripravlja tudi tožbo
Krajcar je še povedal, da pripravlja 
tudi tožbo, saj ni prepričan, da je 
vse potekalo tako, kot bi moralo. 
Na nedavni seji je župan Kloko
čovnik znova povedal, da je Obči
na prisiljena prodati nekaj svojega 
premoženja, da si zagotovi sred
stva, potrebna za bodoče investi
cije. Pa je investiranje v gostilno 
tista investicija, ki jo naše mesto 
trenutno res najbolj potrebuje?

A.M.

Že imate parkirno dovolilnico?
Iz občinskega urada, ki ima na skrbi izdajanje trajnih parkirnih 
dovolilnic za območje starega mesta so nas obvestili, da je doslej 
parkirne kartice oziroma obešanke prevzelo že nekaj več kot po
lovica upravičencev.
To je seveda dober podatek, slab podatek pa je, da nekaj manj kot 
polovica upravičencev še ni kupila in prevzela novih dovolilnic. 
Glede na to, da je veljavnost starih že potekla to seveda pomeni, 
da parkirajo brez ustreznega dokumenta. Doslej občinski redarji 
še niso posebej preverjali veljavnosti teh dovolilnic, prav kmalu pa 
se bo zgodilo tudi to. Torej: pohitite !!!

Rekonstrukcija ulice Prekomorskih brigad
Krajevna skupnost Haliaetum vabi na interesni zbor krajanov, glede 
rekonstrukcije Ulice Prekomorskih brigad, ki bo v torek, 16. marca 
2010 ob 18.00 uri v Kulturnem domu v Izoli.
Na Interesnem zboru bodo predstavili rekonstrukcijo dela Ulice Preko
morskih brigad in sicer od križišča z Drevoredom 1. maja, do parkirišča 
na Lonki. Rekonstrukcija bo obsegala obnovo uličnega tlaka, obnovo 
meteorne in fekalne kanalizacije, elektroinštalacij, telefonskih inštala
cij, vodovoda, kabelske televizije in javne razsvetljave. Novost bo plin
ska napeljava z možnostjo kasnejše priključitve na glavni plinovod, ki 
bo potekal po Drevoredu 1. maja.

Med izolskimi spomeniki
MED IZOLSKIMI SPOMENIKI. UMET- 
NOSTNO-ZGODOVINSKI VODNIK PO 
UMETNOSTNI DEDIŠČINI IZOLE 
Avtorji: dr. Darko Darovec, dr. Martina 
Vovk, Vesna Kamin Kajfež Avtorji štiri- 
jezičnega vodnika so si za enega svojih 
osrednjih ciljev zastavili temeljit vodnik 
o najpomembnejših umetnostnih spome
nikih Izole, med katerimi izstopajo spo
meniki kot so: župnijska cerkev Sv. Mavra 
skupaj z nekaterimi najbolj kvalitetnimi 
umetninami 16., 17. in 18. stoletja; palača 
Manzioli, palača Besenghi degli Ughi, cer
kev Marije Alietske... Vodnik je nastal kot rezultat predhodnih znanstvenih ra
ziskav in študij, ki so dale ažurirano stanje spomenikov, opremljen je s kvalitet
nim fotografskim materialom in natančnim zemljevidom. Vodnik je večjezičen 
(slovenski, angleški, italijanski, nemški) in je tako namenjen tudi popularizaciji 
med tujimi gosti, ob enem pa je uporabna in strokovno relevantna publikacija za 
promocijo izolske dediščine v tujini. Namen vodnika je populariziranje strokov
nega vedenja o izolski kulturni dediščini; v ta namen so spomeniki predstavljeni 
v poljudno-znanstvenem jeziku z najosnovnejšimi in bistvenimi podatki ter re
prezentativnimi fotografijami, in je kot tak namenjen najširšemu krogu publike 
(tako strokovne kot turistom, naključnim obiskovalcem, šolski mladini...). 
Vodnik je izšel pri Založbi Annales Znanstveno-raziskovalnega središča Univerze 
na Primorskem, ob finančni podpori Občine Izola.

OBVESTILO
Obveščamo vas, da smo kot pogodbeni dobavitelj 
ZZZS začeli tudi z izposojo medicinsko 
tehničnih pripomočkov v breme obveznega 
zdravstvenega zavarovanja.

Pacienti, ki imajo naročilnico za izposojo medicinsko 
tehničnega pripomočka, ga lahko dvignejo pri nas. Gre za 
naslednje pripomočke: hodulja s kolesi ali navadna, 
posteljna blazina proti preležaninam, invalidski voziček, 
aspirator in kisikova jeklenka.

Kristanov trg 1 ■ tržnica Tel. 05/ 64 040 64
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 • 15.30 
v- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - sreda: 8.30 -12.30 in 16 -19 sobota: 8.30 -12.30
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Vrtičkar z nekaj hektarji zemlje
Luciano Stipancicti že trideset let obdeluje kakšnih 30.000 m2 zemlje. V zadnjih letih 
zaradi zdravstvenih težav sicer nekaj manj, a vendarle poljedelca, ki je lani prodal 
trideset ton grozdja podjetju Vina Koper ne moremo kar tako označiti za vrtičkarja.

Na zadnji seji so bili, med drugim, 
predstavljeni tudi načrti za grad
njo novega centra Agrarie na juž
ni strani podaljška južne ceste. 
Občinska svetnica Lidia Peterzol 
je ob tem postavila vprašanje, 
kako bo rešen problem Luciana 
Stipancicha, ki ima v najemu nji
vo, stoječo prav na mestu, kjer bo 
v prihodnje postavljen nakupo
valni center.

Predstojnica urada za okolje 
in prostor Barbara Miklavc 
je obrazložila, da se Občinske 
službe niso uspele dogovoriti 
s Kmetijskim skladom, da bi 
gospodu Stipancichu omo
gočili obdelovanje enega od 
sosednjih zemljišč, in so mu 
zato lahko ponudili le nekoliko 
bolj oddaljeno zemljišče, ki je 
še v lasti Občine. Do tukaj vse 
lepo in prav, a da vse le ni tako 
lepo, nam je povedal kar sam 
gospod Stipancich, ki je dobe
sedno ogorčen, da ga Občinske 
službe tretirajo kot vrtičkarja: 
»Le kako lahko napišejo v urad
nem dopisu, da zemljišče, ki ga 
imam v najemu uporabljam za 
namene vrtičkarstva. Zemljišče 
je veliko nekaj več kot 2000 
m2, poleg tega, pa imam še več 
hektarjev zemljišč v Strunjanu. 
Namesto tega pa bi mi vodstvo 
Občine zdaj ponudilo 400 m2 
veliko zemljišče. Ko sem prera
čunal, koliko je to, sem ugoto
vil, da je premajhno še za vse 
moje delovne stroje. Ti stroji pa 
so hudo, hudo dragi. Le kako 
me lahko imajo za vrtičkarja?« 
Vsa zgodba je toliko bolj zaple
tena, saj Stipancich pravi, da se 
je še za časa bivše županje Pe
čanove dogovarjal z vodstvom 
Občine, da bi lahko dobil v 
uporabo zemljišče, ki je na 
stičišču med cesto za Korte in 
obvoznico:

»Že takrat sem se dogovarjal za 
tisto drugo zemljišče, ki bi bilo 
takorekoč idealno. Govora je 
bilo celo o tem, da bi mojo hišo 
odstopil Občini, v zameno pa 
dobil odškodnino, s katero bi si 
stanovanjski problem rešil prav 
na tem zemljišču, na katerem 
že stoji hiša s številko. Ponovno 
smo se o tem pogovarjali tudi z 
županom Klokočovnikom, ki 
mi je zagotovil, da bomo vso 
zadevo pozitivno rešili. Nekje 
pa seje očitno zataknilo.«
Kje se je zataknilo, pa morda le 
ni tako težko ugotoviti, saj na 
tem zemljišču stoji tudi objekt 
s hišno številko, in ni nemogo
če, da se je vanj kdo zagledal. 
Vse skupaj na račun Luciana 
Stipancicha, ki ne ve, kako in 
kaj z vsem stroji: »Veste, to so 
dragi stroji, samo traktor me je 
stal 28.000 evrov, in ne morejo 
kar tako stati na odprtem. Jaz 
bi na tem zemljišču pripravil 
tudi skladiščenje strojev, kar pa 
na ponujenih 400m2 preprosto 
ne morem narediti. In resnično 
upam, da se bomo vendarle us
peli dogovoriti tako, da bomo 
vsi zadovoljni. Od vedno sem 
Izolan, še od časa, ko smo v 
Izoli imeli le dva avtomobila, 
ko seje tankal bencin v sedanji 
slaščičarni Ekrem, in ko so v 
stavbi ob parku pri mandraču 
bili parkirani kamioni. Ne bi 
bil rad izigran v lastnem me
stu. «
V vsej zgodbi pa je potrebno 
opozoriti tudi na to, da niti gos
pod Stipancich v grafični prilo
gi, ki je sestvani del ponudbe, 
niti v uredništvu, nismo uspeli 
lokalizirati ponujeni parceli 
(št. 2610/16 in št. 2610/33). Če 
je morda kdo našel izgubljeni 
parceli, lepo prosimo, da nas 
obvesti preko elektronske po
šte ali telefona. Nagrade ne 
obljubljamo.

AM

Ni vse zdravo kar sveti
V Mandraču smo pisali o javni razsvetljavi, ki ne gori, nam pa pišejo 
o razsvetljavi, ki preveč gori. In oboji imamo, verjetno, prav.
Tina Trampuš, naša redna bralka iz 
piranskega Zavoda za varstvo naravne 
dediščine se je strinjala, da so nekate
ri deli Izole res skoraj brez luči, zato pa 
so drugi osvetljeni preko vsake mere.

Naštela je tudi nekaj primerov, 
kjer je, po njenem mnenju, osvet
ljevanje premočno, predvsem pa 
usmerjeno na vse strani, ne pa 
v tla. Po njeni oceni so nove luči 
na parkirišču na Lonki primerne, 
zato pa so tiste v novourejenem 
Parku ob starem vodnjaku (ob 
starem ZD) enostavno premočne, 
saj je sedaj ponoči svetlo bolj kot 
podnevi. Podobno je z osvetlitvijo 
Kosove ceste med parkom in Liva
dami. Pa problem ni le v jakosti 
svetilk ampak tudi v tem, da gre za 
“tipske”, vendar neprimerne luči, 
ki se zdaj na veliko uporabljajo 
povsod po Izoli. Jih bo morala ob
čina zaradi njihove neustreznosti 
že kmalu zamenjati, se sprašuje in 
dodaja: Kdo bo kril stroške? Kako 
je možno, da se projektantom ali 
investitorjem dovoli namestitev 
napačnih luči? Kdo je izbral luči, 
ki niso skladne z Uredbo? Kdo je 
za to odgovoren?...

Svetilke so neustrezne
Da bi se prepričala ali so njene 
ocene na mestu je fotografije obeh 
območij in luči, skupaj z vpraša
nji, poslala tudi Društvu temno 
nebo, ki je ena najbolj upošteva
nih inštitucij za svetlobno onesna
ževanje pri nas (darksky@tp-lj.si). 
Vprašala jih je ali s postavitvijo teh 
svetilk kršijo tudi Uredbo ali pa le 
priporočila glede osvetljevanja, ki 
so dosti širša in podrobnejša, in 
dobila naslednji odgovor v kate
rem je bilo najprej zapisano, da se 
je eden od projektantov že prito
žil nad dogajanjem v Izoli s tem v 
zvezi, nato pa so njihovi strokov
njaki zapisali: Svetilke so absolut
no neustrezne in NISO v skladu z 
Uredbo o mejnih vrednostih sve
tlobnega onesnaževanja okolja.

Zapisali so še, da je poseben 
problem bela barva svetlobe, ki 
absolutno ni sprejemljiva, posle
dice na ljudeh (spanje) in živalih 
(uničevanje žuželk) pa se ne bodo 
poznale takoj, ampak šele čez ne
kaj let. Bela svetloba namreč zelo 
hitro prekine tvorbo melatonina 
med spanjem. Sicer pa so še za
pisali, da so pred kratkim obiskali 
Center for scotobiology v Baslu in 
potrdili so tisto kar so zapisali v 
njihovo brošuro o belih svetilkah. 
VEč o tem lahko preberete na stra
ni www.temnonebo.org, kjer je 
moč najti več podatkov o tem pro
blemu, tudi navodila za občine in 
projektante.

Problematična bela svetloba
Ker se je že lotila svetlobnega 
onesnaževanja nas je zanimala 
njena ocena talnih svetilk, takšnih 
kot so na Sončnem nabrežju. Po 
njenem mnenju so talne svetilke 
na splošno sporne, kakšne točno 
so dovoljene, če sploh, pa bi mo
ral vedeti inšpektor. Vsekakor se 
sprašuje ali je dobro, da svetijo v 
obraz, ko hodiš po njih. Osvetlje
vale naj bi namreč predvsem po
hodno površino.
Na koncu pa dodaja, da smo v Izo
li očitno pozorni na količino pora
bljene energije, večji problem pa 
je usmerjenost svetlobe. Tako me
stne svetilke v Livadah osvetljujejo 
fasade in seveda okna stanovanj, 
čeprav so bile verjetno nameščene 
za osvetljevanje pešpoti in parkiri
šč. Pri novejših lučeh pa je proble
matična ravno bela svetloba, ki jo 
oddajajo tudi varčne led diode, in 
če je svetloba premočna lahko res 
govorimo o svetlobnem onesnaže
nju. Vsi, ki živijo in spijo v bližini 
takšnih svetilk bi vedeli povedati, 
kako moteče so. Zato je naloga 
upravljalcev javnih sredstev, da pri 
izbiri svetlobnih teles res pazijo ta 
takšne pomembne “malenkosti”.
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Komisija dosledno deli priveze
Občinska komisija za priveze nadaljuje z delom, ki pa ni samo mukotrpno, dolgotrajno in delikatno, temveč tudi nevarno. Nevarno zato, 
ker nekaterim delovanje Komisije preprosto ni všeč, saj obstaja nevarnost, da bodo nekateri izgubili privez, do katerega, so prepričani, 
so sicer upravičeni. Dejstvo pa je, da se je doslej delalo zelo po “partizansko", tako da do priveza je upravičen, objektivno, le malokdo.

Pred dvema tednoma smo v Mandra- 
ču pisali o tem, da je po petnajstih 
letih končno pričela z delom Občin
ska komisija za priveze. Pogovarjali 
smo se s predsednikom Komisije in 
občinskim svetnikom Giannijem Ge- 
rgeto, ki nam je povedal, da so še do 
nedavnega komunalne priveze dode
ljevali bolj na „lepe oči“, kot pa na 
podlagi določenih kriterijev.

Zato so se pri Komisiji odločili, 
da bodo z načelnim, pravičnim 
dodeljevanjem odslej poskrbeli za 
red, kakršnega pri naših privezih 
še nismo imeli. Ob tem je Gergeta 
pričakoval, da bo marsikdo imel 
kakšno krepko na račun dela Ko
misije, ni pa pričakoval, da bo de
ležen tolikih groženj someščanov. 
Dejstvo je, da je bilo v zadnjih 
petnajstih letih , pri dodeljevanju 
privezov, storjenih veliko proce
duralnih napak, od tega, da so 
bila pomembna predvsem po
znanstva, ali pa tudi tako, da so 
komunalni privez preprosto kupili 
skupaj z barko. Slednja tržna niša 
je bila tudi ena bolj zanimivih, ko 
so v Izoli uspešno, za drag denar, 
prodajali stare batane le zaradi ko
munalnega priveza.

Nič več trgovanja s privezi
A takšnih in podobnih praks bo 
zdaj konec. Gergeta pravi, da je 
prišel čas, da se komunalne pri
veze uredi, in za tem trdno stoji. 
A, kot sam pravi, grožnjam ne vidi 
konca. Na Komisiji so se odločili, 
da bodo ob urejanju komunalnih 
privezov pozorni tudi na zunanji 
videz mesta, in bodo v mandra- 
ču dobile privez tiste barke, ki v 
mandrač sodijo, torej tiste zgodo
vinske, lesene, ribiške barke, ki so 
tam še do nedavnega predstavlja
le večino, danes pa jih je le še za

vzorec. „V mandraču danes lahko 
vidimo najrazličnekše barke, a na 
Komisiji smo odločeni, da tja so
dijo le tiste najbolj tradicionalne. 
To seveda ne pomeni, da bodo 
tisti s trimetrsko plastično barko 
svoj privez v mandraču izgubili. 
Privezali se bodo pač tam, kamor 
njihova barka sodi,“ je še povedal 
Gergeta. To pa seveda pod pogo
jem, da imajo že sklenjeno pogod
bo za komunalni privez, da torej 
niso privezani «na črno«.

Komunalni privezi nič več črni
Teh pa menda ni malo. „Glede na 
to, kako so do danes dodeljevali 
priveze , ni nenavadno, če mar
sikdo pogodbe niti nima. Konec 
koncev, tudi sam je za svojo majh
no barko nisem imel. In nemalo 
očitkov je prišlo na ta račun. A, 
ker predsednik mora biti zgled, 
sem jo potegnil na suho, kjer bo 
čakala na vrsto. Na čakalni listi 
sem na 386. mestu in verjemite, 
niti enega na tej listi ne bom pre
hitel."

»Je pa res, da bodo nekateri pote
gnili ta kratko. Predvsem tisti, ki 
so do teh privezov prišli bolj na 
..umetniški" način, in si do danes 
s pogodbami niso pretirano belili 
glave. Med njimi pa je morda tudi 
kakšen, ki si služi kruh z ribiš
tvom. „Sem Izolan, tudi moj oče je 
bil ribič in imeli smo barko prive
zano prav v mandraču. Zavedam 
se pomena ribištva v Izoli, in zato 
imajo tisti, ki so registrirani za ri
bištvo kot dejavnost, ali kot popol
dansko obrt, na listi prednost.

Ribiči ne morejo biti vsi
Držali pa se bomo določenih 
pogojev, ki so zapisani v odloku, 
sprejetem na Občinskem svetu, 
in tudi po poslovniku. Eden od 
pogojev je tudi, da mora imeti 
kandidat obrt prijavljeno nekaj 
let, tako da preprečimo zlora
bo pridobitve obrti samo zaradi 
priveza. Skratka, tisti, čigar ek
sistenca je odvisna od priveza, 
so lahko povsem mirni. Privez 
bodo dobili med prvimi." Je pa 
res, da bodo v težavah tisti, ki 
obrti nimajo prijavljene in riba
rijo »na črno«.
Nekaj na tem področju je pač 
treba spremeniti, in nekateri 
bodo bolj zadovoljni od drugih. 
Nikakor ni mogoče, da bi se ne
red pri privezih nadaljeval, Ko
misija tega ne bo dovolila.. Poleg 
tega pa je tudi ureditev mandra- 
ča, v času, ko se Izola poteguje, 
da bi postala turistično mesto, 
pač pomemben korak naprej, saj 
gre za eno med najbolj zanimivi
mi izolskimi atrakcijami.
Za vse tiste, ki predsedniku Ko
misije grozijo, ali ga celo posku
šajo podkupiti, pa priporočamo, 
da se na Komisijo obrnejo na ci
viliziran način, saj bodo tako še 
največ dosegli.
Vsi živimo v tem mestu in le 
strpen dialog nas lahko kam pri
pelje. Če pa je kdo prepričan, da 
se mu dogaja krivica, pa ga lepo 
vabimo v uredništvo, da slišimo 
še drugo plat te sicer zapletene 
zgodbe.

Aljoša Mislej

V Manziolijevi palači so v torek, 9. marca pripravili srečanje z organi
zatorji kampanje - ZApelji me varno - prometna varnost je stvar vseh 
nas. O tej pomembni problematiki so govorili: rallysta Andrej Jereb in 
Miran Kacin, radijski voditelj Boštjan Klun in poslanec stranke Zares, 
Franco Juri. Vsekakor zanimivo predavanje na katerem pa so manjkali 
tisti, ki bi jim bilo najbolj namenjeno - mladi izolski vozniki, ki veliko
krat o varni vožnji razmišljajo bolj po svoje.

Reaktor

Pločnik potrebujemo
Ne želimo se ponavljati, saj smo že v Mandraču z dne 4. februarja letos zapisali, 
da je bil pločnik ob Prešernovi cesti, od križišča za Jagodje pa do razcepa za Ra
zgled in Pod vinogradi, plod dogovorov med predstavniki občine, krajevne sku
pnosti Jagodje Dobrava in zainteresiranimi občani (128 podpisov - glej mandrač 
iz aprila 2003). Vendar je več kot očitno, da je neke stvari nujno ponoviti. 
Napore civilne iniciative, ki je na sedežu KS Jagodje sklicala prvi zbor s to te
matiko aprila 2003, so podprli kasneje, poleg našega društva, tako hoteli Delfin, 
stranka SD in še mnogi, ki so razumeli pomen peš povezave tako zaradi obi
skovalcev Izole, ki želijo nekako priti do Belvederja, pa ne najdejo poti, zaradi 
turistov, ki želijo iz appartmajev v Jagodju nekako priti do morja oziroma plaže 
in zaradi prebivalcev tega dela Izole, ki živijo tu preko 30 let in želijo, da njihovi 
otroci kolikor toliko varno prehodijo pot do šole
Ker ima ta pot predvsem pomen za turiste, je občina vsako leto, od 2004 pa 

naprej, v svoje plane vgradila tudi ta pločnik (leta 2004 - IS.ooo, leta 2005 - 
4.000, leta 2006 -13.000, leta 2007 - 83.459....) V vseh teh letih je samo turistična 
taksa, ki so jo pustili obiskovalci Izole, zadoščala za več pločnikov, brez da bi 
tu upoštevali še visoke komunalne prispevke, ki so jih plačali novograditelji na 
razgledu. Zato menimo, da je investicija “pločnik” z vso komunalno ureditvijo 
(luči, cevi, ozelenitev...) enostavno prišla na vrsto.
To pa ne pomeni, da ne podpiramo vseh investicij na podeželju, o katerih je bilo 
v zadnjih Mandračih govora, predvsem še zato, ker smo društvo, ki ima tako pri
mestno kot podeželsko članstvo. Zato razumemo vse te težave, podpiramo njih 
reševanje in predvsem ne želimo natolcevanj v duhu: pločnik - šminka, pločnik 
pomembnejši od vodovoda, pločnik - grobar investicij na podeželju....
Upamo, da je še malo zdrave pameti in razsodnosti pri vseh, ki se s tem ukvarja
jo po službeni dolžnosti in da ne bo premočno zavel vonj po volilnem golažu. Pa 
saj imamo Primorci burjo, ko bi le lahko prepihala tudi zatohla podstrešja!

Društvo upokojencev Jagodje - Dobrava

pripis uredništva: Že res, da bodo letos volitve, ampak v bodoče bo kar prav, če 
se pisci izognejo takšnim stavkom kot je zaključni v tem prispevku. Zlahka se 
namreč najde kdo, ki bi zatohlost povezal s starostjo.
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Povod za ta zapis so neuradne, ulične 
a tudi pisarniške ocene, da v Izoli živi 
vedno več Albancev, namige, češ da 
postajamo mesto Albancev oziroma 
Kosovarjev pa je slišati celo v vrstah 
lokalnih politikov in politikantov.

Bolj verodostojne od takšnih go
voric so bile pripovedi staršev ti
stih otrok, ki se v vrtcu srečujejo z 
otroki, ki prihajajo s povsem dru
gega okolja in imajo seveda težave 
pri komuniciranju z vrstniki - do
mačini pa tudi z vzgojiteljicami. 
Preverili smo, koliko je resnice 
v tem, da v nekaterih skupinah 
otrok v vrtcih le malo otrok govo
ri slovenski ali italijanski jezik in 
izvedeli, da se srečujejo s tem po
javom, vendar ga obvladujejo in iz 
tega ne delajo posebnih zgodb.

Prihajajo otroci od povsod
V izolskem vrtcu Mavrica imajo 
največ otrok iz drugih jezikovnih 
območij v skupini “polovičk”, kjer 
je, bolj slučajno kot po kakšnem 
dogovoru, večina otrok iz drugih 
jezikovnih območij. Gre za otroke, 
ki so v vrtcu le po štiri ure, v glav
nem zaradi socializacije, saj so 
njihove matere po navadi doma. 
Povedali so nam, da so otrok iz 
drugih okolij vajeni in da bodo 
v kratkem dobili v varstvo tudi 
otroka korejskih staršev, imajo pa 
tudi otroke, katerih starši prihaja
jo iz Anglije, Argentine in seveda 
iz držav Balkana. Med njimi je 
bilo v preteklosti veliko otrok iz 
Kosova, saj so, zaradi tamkajšnje 
krize, mnogi delavci na začasnem 
delu v Sloveniji, k sebi vzeli tudi 
svoje družine. Toda, zdaj se je ta 
trend ustavil, več otrok pa priha
ja in bo prihajalo tudi od drugod. 
“To, da starši pošiljajo otroke vsaj za 
polovični čas v vrtec, čeprav bi jih 
imeli lahko doma, je dokaz, da se 
želijo socializirati in to spoštujemo. 
Res pa je, da je to prav posebno delo. 
Tako smo pred časom dobili v varstvo 
otroka, ki ni znal niti pozdravljati v 
slovenskem ali italijansem jeziku in 
se je, seveda, počutil zelo nemočne
ga, toda z normalnim delom in uče
njem je danes že pravi "profesor" in 
zdaj on uči “novince" glavnih besed 
potrebnih za sporazumevanje.”

Tudi matere se učijo
Seveda je enak problem tudi s star
ši, oziroma materami, ki so prišle 
sem skupaj z otroki. Tudi one, se
veda, še ne znajo npšega jezika, 
vendar se organizirajo tako, da 
tista med njimi, ki najbolj obvlada 
jezik tega okolja, dobi informaci
je od nas in jih potem posreduje 
naprej ostalim, ki jezika še ne ob
vladajo.”

Majhno je prijazno
V šoli z italijanskim učnim jezi
kom imajo letos vpisanih kar 14 
otrok, ki pa so vsi iz tega okolja, 
nekaj otrok iz drugih okolij so 
imeli lani, vendar so z dopolnil
nim delom dosegli, da teh težav ni 
več. “Večina otrok iz drugih oko
lij je bila lani iz Makedonije, ne
kaj jih je bilo iz Kosova, z nekate
rimi starši pa smo se pogovarjali 
tudi po angleško. Vse je odvisno 
od dobre volje in pripravljeno
sti vseh za normalno vključitev 
otrok v našo družbo" pravijo. 
Osnovna šola Dante Alighieri, si
cer ni vključena v poseben osnov
nošolski program, ki ga izvajajo v 
obeh slovenskih osnovnih šolah, 
glede na to, da je pri njih manj 
otrok pa se lahko vsakemu bolje 
posvetijo in poskrbijo, da ne pri
haja do kakšnih nerešljivih težav. 
Enako je tudi v vrtcu zitalijanskim 
učnim programom.

Priprave na šolo za migrante
Kot rečeno imajo nekatere osnov
ne šole na obali poseben program 
priprav na vključitev v osnovno
šolske programe, ki je namenjen 
prav migrantom oziroma prise
ljencem. Za organizacijski del 
tega programa je zadolžen Anton 
Baloh, ravnatelj koprske osnovne 
šole, za vsebinski del teh priprav 
pa Lenčka Prelovšek, ravnateljica 
osnovne šole Vojke Šmuc. Sicer pa 
v obeh izolskih osnovnih šolah s 
slovenskim učnim jezikom pravi
jo, da ne beležijo posebnih težav 
zaradi nesocializiranih otrok ozi
roma otrok, ki ne bi obvladovali 
katerega od jezikov okolja. “Prav 
program priprave na šolanje je 
gotovo veliko prispeval k temu, 
da te morebitne probleme hitro 
odpravljamo."

Otroci nimajo težav
Sicer pa so vsi sogovorniki zatrje
vali, da ta problem poznajo, oziro
ma se z njim ukvarjajo, predvsem 
starejši in v glavnem tisti, ki se z 
njim ne srečujejo v vsakdanjem 
življenju. “Otroci teh težav nima
jo. Zelo hitro se naučijo sporazu
mevati med seboj in prav nobenih 
predsodkov nimajo, če ima kdo v 
imenu x ali dve črki namesto ene

ter se ne sliši prav nič slovensko. 
Njim se zdi to nekaj normalnega. 
Nekateri starejši, imajo morda te
žave s temi predsodki.”

Albancev je celo manj
Seveda nas je zanimalo tudi, kako 
ocenjujejo povečano prisotnost 
državljanov Kosova tisti njihovi 
sonarodnjaki, ki živijo tukaj že vr
sto let. Suarez Kraja, eden iz zlate 
generacije izolskih nogometašev 
in lastnik podjetja ALB ku-su ga
leri Kraja in ostali, ki ima svoj 
razstavni prostor v izolski galeriji 
Krajcarje povedal, daje strah pred 
kosovizacijo Izole odveč. “Število 
Albancev oziroma državljanov 
Kosova se zadnje čase celo zma
njšuje, tako kot je pač prisotna 
kriza v gradbeništvu, kjer jih je 
zaposlenih največ” pravi in pove, 
da si tudi v njihovem društvu zelo 
prizadevajo za to, da bi ljudje bo
lje spoznali njihovo zgodovino, 
njihovo kulturo in navade. 
“Marsikdo niti ne loči med Albanci

in muslimani in ko vidijo kakšno 
žensko z ruto že govorijo o Alban
cih, kar seveda ni res. In če tako 
slabo poznajo nas, potem je jasno, 
kako malo vedo nekateri o naši 
kulturi, ki je bogata, o naši zgodo
vini, ki je vse prej kot lahka in o 
naših navadah, ki so vendarle na
vade evropskega človeka.”
V uredništvu sicer ne dvomimo, 
da se bo, neglede na vse zapisano, 
vedno našel še kdo, ki bo govoril 
o ogroženosti “pravih" Izolanov in 
pri tem ne bo pomislil na to, da bi 
bili že zdavnaj ogroženi, če ne bi 
bilo tistih, ki so se preselili v našo 
občino, ki so veliko prispevali k 
njenemu industrijskemu razvoju 
in danes še vedno opravljajo veli
ko tistih del, ki se jih “ogroženi” 
izogibamo. Da ne govorimo o vseh 
naših športnih ekipah, o šolah in 
vrtcih, ki bi bili na pol prazni in še 
o marsičem. S tako obremenjeno 
popotnico nekaterih naših gostil
niških in pisarniških “modrecev” 
še v Evropo ne bi spustili. Mef

Naslednjič
Babilon v vrtcu Mavrica
Da bi razbili nekatere predsodke 
in stereotipe bomo v Mandraču 
v naslednjih številkah objavili še 
nekajzapisov na to temo. Že na
slednjič bo na vrsti pogovor s Su- 
arezom Krajo o njihovi galeriji v 
Ljubljanski ulici, potem pa bomo 
dan preživeli v tistem oddelku vrt
ca, kjer je večina otrok iz drugih, 
tudi zelo oddaljenih okolij.

Izola v svetu, svet v Izoli
V Izoli prirejamo v soboto, 13. marca 2010, mednarodni večer Interi- 
zola 2010 (Dobrodelna prireditev Izola v svetu - svet v Izoli), na katerem 
bomo predstavili različne izvorne kulture naših someščank in someščanov. 
Medkulturni večer bo potekal med 18. in 21. uro v palači Manzioli na 
Manziolijevem trgu v Izoli.
Ko je vzniknila ideja o večkulturnem dogodku, smo presenečene ugotovile, 
da se je med Izolankami in Izolani nabralo kar veliko število tujcev, ki so se 
odločili vsaj začasno, če že ne stalno, prebivati v našem obalnem mestecu. 
Predstavile se bodo Bosna, Filipini, Indija, Indonezija, Makedonija, Slove
nija, Srbija, Tajska, Turčija, Ukrajina in morda bomo našli še kaj. Predstav
niki teh dežel so ponosni na svoje korenine, na svojo kulturo in na svoje 
navade. Predstavili se nam bodo z oblačili, glasbo in značilno hrano. 
Dogodek bomo pričeli ob 18. uri, ko se bomo zbrali v palači Manzioli in si 
ob 18. 30 ogledali modno revijo, kjer bomo pokazali značilnosti oblačil iz 
različnih koncev sveta. Spremljala nas bo značilna glasba, nato pa si bomo 
vsi skupaj lahko privoščili posebne prigrizke, pripravljene prav za to pri
ložnost.
Namen tega dogodka dobrodelnega značaja je zbiranje sredstev za izolski 
Rdeči križ, ki organizira brezplačni topli obrok za socialno ogrožene, zato si 
želimo čimveč odziva na naše vabilo. Upamo, da obiskovalcem ne bo težko 
prispevati 3 EUR, vsak dodatni prispevek pa bo samo še bolj dobrodošel. 
Otroci do 10. leta imajo prost vstop.
Želimo pokazati, da živimo v okolju, ki je pripravljeno sprejeti druge kultu
re in druge navade, istočasno pa znamo ceniti njihovo drugačnost.
Odziv na ta dogodek nam bo pokazal, ali je bila ideja prava, saj smo prepri
čane, da ima tako srečevanje v sebi pozitiven naboj in velike možnosti za 
razvoj tudi v prihodnje. Prisrčno vabljeni!
Organizatorke dogodka: Barbara Bračunov, Sasikala Pemmal, Janja Sever
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Zima je za smučarje
Rokomet

1. A DRL-ženske
Burja:Izola 27:20 (16:9)
Škofjotke so v petek, v igri z velikim 
žarom premagale nasprotnice iz 
zole. Slednjim ni pomagal niti novi 
trener Miodrag Šolaja, saj so gosti
teljice zanesljivo vodile od začetka 
do konca. V vodstvu Burje so razo
čarani, ker rokometašice v zadnjem 
krogu rednega dela niso uspele pre
magati Ptujčank in se uvrstiti med 
najboljših šest. Pri Izolankah pa so 
razočarani nad sezono vendar neu
radno napovedujejo bistveno boljšo 
v naslednjem letu. Kaj bi to pomeni
lo bomo morda še izvedeli.

l.B DRL-moški
Krka - Istrabenz plini Izola 28:24 
(14:13)
Vodilni Novomeščani so proti pred
zadnji Izoli računali na lažje delo, a 
so bili gostje tokrat ves čas srečanja 
enakovreden partner. Že takoj so 
vpeljali svoj način igre ter do devete 
točke tudi vodili z minimalno pred
nostjo. Z dobrim nastopom - delo
vala je tako obramba kot napad, so 
Izolani nadaljevali tudi v drugem 
delu in ohranjali stik z domačini. 
Sodnika Darko Begič in Ozren Bac- 
kovič, ki sta že v prvem polčasu na
sploh slabo sodila, sta v odločilnih 
minutah z nekoliko večjo naklo
njenostjo do domače ekipe slednji 
olajšala pot do zmage. Pri Izoli so 
največ zadetkov dosegli Klemen 
Cencič, Elvin Čosič (po 5) ter Tomaž 
Ponikvar (4).
Ta vikend, v soboto (13.3.) igrajoizo- 
lani doma zzadnjeuvrščeno Gorišni- 
co. (BV)__________________________

Namizni tenis

Dva brona Arrigoniju
V soboto in nedeljo je v Cerknici 
potekalo 19. državno prvenstvo za 
člane in članice. Na prvenstvu se 
je igralo v treh kategorijah in sicer 
posamezno, v dvojicah in mešanih 
dvojicah.
Prvo medaljo na letošjem državnem 
prvenstvu sta za Arrigo ni v mešanih 
dvojicah osvojila Simon Frank in Kri
stin Fatorič. V četrtfinalu sta s 3:2 pre
magala Gregor ja Zafašnika iz Maribo
ra in Melito Verhanjak iz Mute, ki sta 
biladruganosilcaturnirja.Vpolfinalu 
pa sta tesno, ravno tako s 3:2 izgubila 
proti Bojanu Ropoši iz Kerne in Zali 
Miklavc iz Mute. Med osem najbolj
ših se je uvrstila Jana Ludvik v paru z 
Janezom Petrovčičem iz Novomeške 
Krke.
V igri dvojic Kristin Fatorič in Kristina 
Rahotin nist auspeli ubraniti naslova 
državnih prvakinj, saj sta vpolfinalus 
3:0 izgubili proti prvemu paru držav
ne reprezentance, Manci Fajmu t iz f u- 
žinarjalnterdiskontainJaniTomazini, 
ki letos nastopa v prvi italijanski ligi.
V posameznem delu smo imeli kar

štiri igralke, ki so se iz predtekmoval
nih skupin uvrstile na glavni turnir, 
torej med 32 najboljših. Najbližje ko
lajni je bila Jana Ludvik, ki je v četrt
finalu tesno s 2:4 izgubila proti Manci 
Fajmut. Med šestnajst najboljših sta 
se uvrstili Kristina Rahotin in Kristin 
Fatorič, ugodno pa je z uvrstitvijo na 
sklepni del turnirja ponovno prese
netila Nika Veber.
V tekmovanju članov žal nismo na 
glavnem turnirju imeli nobenega 
predstavnika.
Vsem tekmovalkam in tekmovalcev 
Arrigonija gredo pohvale za športen 
odnos, za pomoč pri navijanju in 
ogrevanju. Resnično so delovali kot 
zelo lepo usklajena ekipa._________

Kegljanje

Izolani se vračajo v prvo ligo
Tri kroge pred koncem ligaškega 
tekmovanja si je moška ekipa Izole 
tudi teoretično priigrala zasluženo 
prvo mesto v 2. ligi, saj je vodila od 
prvega kola in s tem po letu dni vr
nila v 1. B ligo. Tekma z drugo uvr
ščeno ekip Jesenic, ki do te tekme v 
drugem delu prvenstva še ni izgubi
la je bila pravi derbi. Na koncu pa so 
le slavili izkušenejši domačini z 5 : 
3 oziroma 3472 : 3382. Pri domačih 
sta bolje zaigrala Gorjup 599 p.k. in 
ŠIRCA 596 p.k. . Pri gosteh sta ble
stela mlada reprezentanta Čosič 612 
p.k in Mijatovič 611 p.k. 
LESTVICApo 15. krogu: 1.IZOLA27, 
2. Calcit II19,3. Jesenice 18,4. Slavija 
Štojs 18, 5. Pivka 17, 6. Bela krajina 
17, 7. Lokomotiva 15, 8. Novo mesto 
12, 9. Coma 7, 10 Adria -2 točki; 
Dekleta so doma igrale obalni derbi z 
ekipo Kopra in ko je kazalo na neod
ločen rezultat je Stegovčeva uspešno 
zamenjala nerazpoloženo Mlačevo in 
tako rešila še drugo točko. H končne
mu rezultat 6:2 oziroma 3210:3114 
p.k. pa je z dobro igro pripomogla 
Gregorič L. ki je porušila 574 kegljev. 
LESTVICApo 11. krogu: 1.ETAII.19, 
2. Pivka 15, 3. Novo mesto 15, 4. Ko
per 14, 5. IZOLA 12, 6. Kočevje 9, 7. 
Medvode 4, 8. Trebnje II brez točk; 
V soboto ob 17.oo moška ekipa go
stuj e pri zadnjeu vrščeni ADRIJI v Ko
pru, ženska ekipa pa gre ravno tako 
v goste zadnji ekipi Treben II v Novo 
mesto, (g.g.)

Smučanje

Najhitrejša smučarka je 
Izolanka
Na medklubski tekmi v italijanskem 
Piancavallu, ki jo je prejšnjo soboto 
organiziral portoroški smučarski 
klub so številna priznanja prejeli 
tudi izolski smučarji. Prva mesta v 
svoji kategoriji so osvojili Lili Laga- 
nis (SK Izola), Ana Vanič (SK Porto
rož) in Vanja Podbreznik (SK Izola), 
druga mesta so zasedli Suzana Ko
cjančič (SK Capris), Srečko Lapajne 
(SK Izola), Mai Vidovič(SK Izola),

iše: Žarko Kovačič

Velenjčanom je uspelo. V zadnji 
tekmi predtekmovanja so doma 
premagali francoski Chambery. Ob 
zmagi pa so se pošteno poigrali tudi 
znavijači.Odličenprvipolčas.vdru- 
gem pa so skoraj vse zapravili. Četr
to mesto v skupini je napovedovalo 
zelo močnega nasprotnika. Žreb je 
bil res darežljiv in jim namenil naj
močnejšega, lanskega evropskega 
prvaka Ciudad Real.
Tudi Krimovke so bile uspešne v ligi 
prvakinj. Toda zmaga v Leipzigu je 
prinesla nove skrbi v obliki poškod
be najboljše igralke, Lekičeve. Tudi 
Krimovke so odigrale tekmo v stilu 
Velenjčanov. Prvi polčas za odliko, 
v drugem pa so domačinkam pre
pustile pobudo in steška zmagale. 
Ostajata še dve tekmi, za napredo
vanje pa bodo verjetno potrebovale 
tri točke.
V domači l.A moški ligi je bil v 
ospredju derbi med Koprčani in 
Celjani. Delitev točk ni zadovoljila 
nikogar. Bliže zmagi so bili domači, 
dve minuti pred koncem tekme so 
vodili za dva gola in imeli še sede
mmetrovko. Najboljšiigralectekme, 
Špiler, je zgrešil strel in Celjani so to 
kaznovali in izenačili. Koprčani so 
včeraj odigrali še zaostalo tekmo

Ela Markočič (SK Izola) in Julija 
Dobrila ( SK Capris), tretje mesto 
pa Al Markočič (SKIzola). Pokal za 
najboljši čas (46,71 s) tekme je med 
smučarkami osvojila mlada Izolan
ka Ana Vanič.
Na tekmi je sodelovalo približno 150 
smučarjevzjužnoprimorskihsmučar- 
skih klubov, ki se vsako leto srečaj o v 
enem od smučarskih središč. Tekma 
j e potekala v zelo zimskih razmerah v 
mrazu, vetru in snegu. Organizatorji 
so se zelo potrudili in poskrbeli, daje 
kij ub slabemu vremenu na tekmi bilo 
veselo. Na zaključni prireditvi pa so 
poleg priznanj poskrbeli tudi za prak
tična darila in pogostitev.
Barbara Dobrila

Rekreacija

Pohod za srce
DRUŠTVO ZA ZDRAVJE SRCA IN 
OŽILJA za slovensko Istro, vabi v 
nedeljo 14.03.2010 na 4 urni pohod 
“za srce in dušo” iz HRASTOVELJ 
na LAČNO, KUBED, IZVIR RIŽA- 
NE in po rižanski dolini nazaj v 
HRASTOVLJE. Odhod z avtomobi
li od VINAKOPER (pri koperskem 
pokopališču) do HRASTOVELJ je 
točno ob 8:00. Pot je za pohodnike 
s primerno kondicijo in planinsko 
opremo.

z Gorenjem, nato pa bo v soboto 
v Mariboru še finale slovenskega 
rokometnega pokala. Ponovno se 
bodo srečali Koprčani in Celjani, 
drugi par je Maribor proti Ormožu. 
TežkobodoKoprčaniponovili lanski 
uspeh, še težje bo priti do prvega 
državnega naslova.
V1 .A ženski ligi so se pričela razigra- 
vanja. Nas žal bolj zanima spodnji 
del lestvice, kjer so tri primorske eki
pe in Celjanke. V petek so Izolanke 
na Škofijah pod vodstvom novega 
trenerja, Miodraga Šolaje, izgubile 
proti ekipi Burje. Sama tekma ni pri
nesla nič novega. Izolanke so dobro 
začele, nato pa nadaljevale v stilu 
zadnjih tekem. Vedno bolj se pozna
jo odsotnosti nekaterih igralk, ob 
vsem pa ostalim popušča zbranost 
in vztrajnost. Porazi sedaj nimajo 
tragičnih posledic, bolj bo bolel 
spomin na bledo sezono. V soboto 
naše nadaljujejo proti ekipi Pirana. 
Ali bodo dekleta sposobna kaj spre
meniti je težko napovedati. Lepo bi 
bilo, če bi celo tekmo odigrale pod 
»visoko napetostjo« in vsaj nekoliko 
popravile umetniški vtis.
V1 ,B moški ligi so Izolani gostovali v 
Novem Mestu. Vodilna Krka ni dovo
lila presenečenja, čeprav so naši vo
dili večji del tekme. Morda bi poraz 
prvega proti predzadnjemu koga 
šokiral, zato tudi pomoč domačim. 
Vse pa se nekako ponavlja, Izolani 
se proti boljšim ekipam »zapalijo«. 
Žal pa ne znajo tega ognja prenesti 
na druge tekme, ko igrajo proti sebi 
enakim. Prekinitev bo dobrodošla, 
saj prihodnji teden gostijo direktne
ga tekmeca, ekipo Gorišnice.
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AMTCrTEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI !
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Izolski futsal - od pekla do raja Uspešen športnik 2009
Ob krizi izolskih kolektivnih 
športov je gotovo posebne po
zornosti vreden uspeh malono- 
gometašev oziroma futsalerjev, 
članov Kluba malega nogometa 
KMN Izola, ki so se letos vrnili 
v prvoligaško tekmovanje in si 
izborili nastopanje v končnici 
za naslov prvaka. To je zago
tovo dosežek vreden spošto
vanja, toda to klubu prav malo 
pomaga pri zagotavljanju pogojev za 
normalno delovanje, saj so se znašli v 
nemogoči finančni situaciji, praktično 
brez denarja za nadaljevanje tekmova
nja. O težavah so v četrtek obvestili 
tudi izolske občinske svetnike, prav 
danes pa so prošnje za pomoč poslali 
večini izolskih pravnih oseb in ver
jamejo, da bodo le zagotovili dovolj 
denarja za normalen zaključek te in 
začetek naslednje tekmovalne sezone. 
O tem ter o delu kluba nasploh smo se 
pogovarjali s članoma uprave, Mirkom 
Italom in Valterjem Lakošeljcem.
- Pred vami je še ena tekma rednega 
dela in potem play off.
- Glede odigravanja tekem lahko reče
mo, da smo pripravljeni, tudi igralce 
smo dovolj motivirali, da so priprav
ljeni na boj za najboljšo uvrstitev v 
zgodovini kluba, seveda z obljubo, 
da bo klub poskrbel za boljše pogoje 
nastopanja v naslednji sezoni. Vsi se 
strinjamo, da vsega dela, ki smo ga 
opravili v tej sezoni enostavno ne mo
remo kar tako vreči v smeti. Nekako 
bomo prišli do konca in če bo treba 
bomo tudi prevoze na gostovanja po
krili z denarjem iz lastnih žepov, kar 
smo nekajkrat letos že storili. V tem 
pogledu smo v prvoligaškem futsal te
kmovanju res specifika. In po številu 
navijačev tudi.

- Koliko denarja vam manjka in ko
liko sploh stane vaše nastopanje v 
prvi futsal ligi
- Za dokončanje letošnje sezone nam 
manjka kakšnih 15 tisoč Eurov, glavni 
stroški pa so potni stroški igralcev, ki 
prihajajo na treninge in tekme iz širše 
okolice, potem so tukaj potni stroški 
za gostovanja, saj moramo najete kom
bije, tudi tistega od Centra, seveda pla
čati. Ko gremo na gostovanje, recimo v 
Kobarid, je treba igralcem kupiti vsaj 
sendvič, če že za topli obrok ni denar
ja, potem je tukaj plačilo sodnikov na 
domačih tekmah. Povrhu vsega mora
mo vzdrževati tudi mladinski pogon, 
ker če nimaš mladinske ekipe s katero 
redno tekmuješ ti takoj odvzamejo tri 
točke, kar v našem primeru pomeni, 
da se ne bi borili za naslov prvaka 
ampak proti izpadu iz prvoligaškega 
tekmovanja.Sicer pa nas nastopanje v 
prvi ligi stane vsaj desetkrat več, kot 
pa dobimo sofinanciranja iz občinske 
blagajne. Prvo leto, ko smo izpadli iz 
prve lige smo porabili tnalo manj kot 
70 tisoč Eurov, letos smo ta budžet 
zelo skrčili in bomo za sezono porabi
li okrog 40 tisočakov. Toda, tudi teh 40 
tisoč Eurov je v Izoli zelo težko, da ne 
rečem skoraj nemogoče pridobiti.

- Na začetku ni tako kazalo.
- Moram odkrito povedati, da smo se 
pred začetkom pogovarjali z nekaj 
potencialnimi sponzorji, ki so nam 
ponudili pomoč. Toda potem je prišla 
ta kriza in so se začeli drug za drugim 
umikati, tako da smo ostali sami. Od 
vstopnine tudi ne moremo živeti, če
prav imamo na domačih tekmah tudi 
do 600 gledalcev. Toda od tega je dve 
tretjini mladih, ki jim ne moremo niti 
zaračunati vstopnine, smo pa veseli, 
da so pri nas, kar je veliko bolje, kot če 
binili na cesti.
- Šport je rešitev za mlade.
- Mi smo nastali kot nekakšna druga 
opcija nogometa v Izoli. Jasno nam 
je bilo, da Izola ne premore pogojev 
za kvalitetno nogometno moštvo, saj 
zelo povprečen slovenski nogomet
ni prvoligaš potrebuje okrog milijon 
Eurov in zato smo izbrali to, cenejšo 
a nič manj atraktivno nogometno pa
nogo. V petih letih je iz kluba mulcev 
s ceste postal klub, ki je danes najvišje 
med vsemi kolektivnimi moštvi v izol
ski občini. Trenutno, ko je v Izoli tudi 
kriza športa, še posebej kolektivnega, 
ko imajo takšne težave rokometašice, 
ko se rokometaši borijo za obstanek 
v drugi ligi, ko je odbojka utonila v 
mladinske razrede, ko je tam še vedno 
košarka in ko v nogometu premoremo 
le dva tretjeligaša, smo mi prvoligaši, 
ki se borimo v play off-u.

- Imate tudi dva reprezentanta.
- Imamo prvega strelca lige, Marka 
Hrvatina, seveda pa je Valdi Lakoše- 
Ijac prvo ime te ekipe. Tudi mladinska 
ekipa je bila tretja v U21, v U17 pa 
smo bili dve leti nazaj celo v finalu 
tekmovanja. Vsekakor pa je res, da 
smo največ pozornosti le namenjali 
članski ekipi. To je mogoče tudi zato, 
ker dobro sodelujemo z nogometnim 
klubom in nam posodijo kakšnega 
igralca, ko je pri njih odmor.

- Kako je z uporabo dvorane?
- To smo lani dosegli s peticijo, tudi z 
rokometaši in rokometašicami se lepo 
dogovarjamo za termine in si gremo 
na roko. Dejansko je naš največji pro
blem denar. Mi od Centra dobimo me
sečno dotacijo v višini 199 Eurov, le
tos pa bomo končno dobili polno »vso
to«, menda okrog 390 Eurov mesečno. 
Seveda vemo, da nekateri klubi dobijo 
bistveno več, ampak mi nikomur ne 
zavidamo, če dobi kaj več denarja. 
Vsem privoščimo več in sebi tudi. Še 
sreča, da nam ni treba plačevati dvora
ne, sicer bi lahko takoj zaprli barako. 
Slišali pa smo, da bo treba v naslednji 
sezoni plačevati dvorano za tekme.

V izolskem kulturnem domu je bila 
sinoči tradicionalna prireditev Uspe
šen športnik leta 2009 na kateri so naj
boljšim izolskim športnikom podelili 
priznanja za uspehe v lanskem letu. 
Več o prireditvi v naslednjem Man- 
draču, tokrat pa objavljamo seznam 
nagrajencev.
I. skupina:
BALINANJE
• BK Korte: BLAŽ ANDRIOLI
JADRANJE:
• Jadralni klub BURJA: DOMEN VASIC 

STEPANČIČ, PETER JANEŽIČ, EVA 
VEBER, LEA JANEŽIČ, LIN PLETI- 
KOS, KIM PLETIKOS, URŠKA KOŠIR

JUDO:
• Judo klub Izola: DEAN MASLO, IO

ANA BUZOIU, LEA KNEZ, JOEL LE- 
NOC1

KICKBOKS:
• Klub borilnih veščin KiT: JAKA HU- 

DALES, SEBASTIJAN LAZAR, AGUŠI 
CAZIM

NAMIZNI TENIS:
• NTS ARRIGONI: ČOKELJ URŠKA, 

MAJA MILENKOVSKI
RIBIŠTVO-Športni ribolov na morju
• MRK MENDLA: VID ČRNIGOJ, ANEJ 

KRIVEC, FILIP MOHORČIČ
VESLANJE
VESLAŠKI KLUB ARGO IZOLA: DEAN 
MASLO, ENEJA VRENJAK, SEBASTJAN 
MARKEŽIČ, GAJA PREGELJ
• Veslaški klub IZOLA : JAN STRLE

- Lahko bi dobili kaj denarja tudi iz 
postavke za socialne programe.
- Gotovo je šport zelo pomemben pri 
vzgoji mladih. Navadi te kolektivnega 
razmišljanja, discipline, odgovorno
sti. Vsakemu mlademu, ki se vključi 
v kakšno športno društvo da nekaj 
tega in tudi z nami je bilo tako. Pa ne 
le igralci, tudi gledalci in mi iz vodstva 
kluba smo bili deležni tega efekta ko
lektiva. In veseli smo, ko danes pogle
damo te mlade in ugotavljamo, kako 
so se spremenili nekateri. Na bolje, 
seveda.

- In če uspe še dober rezultat ...
- Mi verjamemo, da lahko še komu po
kvarimo načrte. Če ne pod normalni
mi pogoji, ki si jih klub gotovo zasluži, 
pa iz dišpeta. Pripravljeni smo na vsa
kega nasprotnika in pokazali bomo, 
da se znamo boriti za izolske barve. 
Verjamemo, da bodo izolske tribune 
polne in da bomo imeli tudi razlog za 
veselje, predvsem pa, da bomo odigra
li dobro in korektno.

- Ob tem pa računate na Izolo
- Upamo, da se bo Izola zganila, da ne 
bomo ostali čisto sami ampak, da se 
bo našlo nekaj ljudi in podjetij, ki nam 
bodo pomagali, tako da bomo lahko 
dali vsaj par napisov na dres, saj smo 
trenutno edino moštvo v prvi futsal 
ligi brez enega samega sponzorja na 
dresih. Pa je futsal še kako medijsko 
podprt, od velikih zapisov v časopisih 
do televizijskih prenosov ali posnet
kov tekem. In prvoligaši smo seveda 
medijsko posebej zanimivi. d.m

II. skupina/grupo:
JADRANJE
• Jadralni klub BURJA: JAKOB BOŽIČ, 

NINA VOVK, TIM PODLOGAR, VITO 
BATISTIČ, NIK PLETIKOS

• Jadralni klub OLIMPIO: SIMON LA- 
GANIS

KICKBOKS
• ANDREJ ŠKERGAT

NAMIZNI TENIS
• NTS Arrigoni: NIKA VEBER, LARA 

ZAKRAJŠEK, KRISTIN FATORIČ, 
MAJA GRIZELJ

PLES
• PLESNI KLUB TITTY DANCE
• RENI MARKOVIČ, JERNEJ LIČEN, 

AMIR SEFIČ, ALEKSANDAR M1ŠAN, 
VASJA ŽIKOVIČ, MARUŠKA TREBŠE, 
NEŽA TREBŠE, TINA LIZA GRU, UR
ŠKA UMER, TINA SAVIČ, EVA RADO- 
SAVUEVIČ

RIBIŠTVO-Športni ribolov na morju
• MRK MENOLA:LUKA MASLO, NIK 

KOCJANČIČ, TOMAŽ KRAPEŽ
STRELSTVO
• STRELSKI KLUB IZOLA: KARIM PO

ŽAR
VESLANJE
• Veslaški klub ARGO: ERIK RUTAR, 

TARIN ČOKEU, ANA VAN1Č, MIGU
EL FRUMEN, SANJA SAVANOVIČ, 
PTAH BUTINAR

• Veslaški klub IZOLA :MATEJ KRUL-
ČIČ,

• TADEJ JAPEU, NIKO KARLOVIČ
, LUKA BLAŽEVIČ, NEŽKA SAJINČIČ, 
RIBANA ROŽAC

III. skupina/grupo:
JADRANJE
• Jadralni klub BURJA: SEBASTJAN 

PRINČIČ, MITJA MIKULIN, JURE 
ŽBOGAR, SANDI DEKLEVA, SIMON 
DEKLEVA, LUKA KOŠIR, MITJA HR
VATIN

FUTSAL
• MARKO HRVATIN
KICKBOKS
• Klub borilnih veščin KiT: DUŠAN 

LAMUT, JASMIN BEČIROVIČ, RANIŠ 
SMAJLOVIČ

NAMIZNI TENIS
• NTS Arrigoni: KRISTINA RAHOTIN, 

JANA LUDVIK, TINA NEMARNIK
PLES
• PLESNI KLUB TITTY DANCE: TOMAŽ 

PAJNIČ, ROBERT LISJAK, BOJAN 
VRANDEČIČ, JANI DERSTVENŠEK, 
JOŽE KOROŠEC

RIBIŠTVO-Športni ribolov na morju
• MRK MENOLA: IZTOK KOCJANČIČ, 

ZVONIMIR GRGUROVIČ, STOJAN 
BABIČ

VESLANJE
• Veslaški klub ARGO: ANDRAŽ KREK
• Veslaški klub IZOLA: MONIKA SAJ

INČIČ
Na prireditvi bodo posebna priznanja 
pejeli tudi nekateri gostje in trener BK 
Korte. Seznam je naslednji:

TRENERJI, MIRAN KLEVA 
GOSTI: ANDREJ JEREB, MIRAN JER
MAN, ANTON ŽLOGAR,RIBARI
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Zenske so izbrale svoje vino
Ženske se spoznajo na vino. Še enkrat se je to pokazalo ob izboru najboljšega vina iz kleti Žaro, ki so 
ga ob dnevu žena izbirale ženske na prireditvi, ki je imela tudi dobrodelno noto. Namreč, po končanem 
izboru so na licitaciji prodali 204 steklenice lani izbranega vina, denar pa namenili najmlajšim.
Manziolijeva Palača je na svoj 
način proslavila dan žena. Na 
dan, ko častimo naše mame, 
žene, dekleta in nežnejši spol 
nasploh, je Italijanska samou
pravna narodna skupnost or
ganizirala prireditev Zenske in 
vino, kombinacija, ki bi le redke 
moške pustila ravnodušne. 
Prireditev, ki jo je povezoval pri
ljubljeni voditelj koprskega radia 
Andrea E, se je začela ob pri
sotnosti Vinske kraljice sloven
ske istre Ane Pucer. Izključno 
ženska žirija, v kateri je bilo moč 
najti tako predstavnice regional
nega političnega sveta, kot tudi 
predstavnice kulturnega življe
nja našega območja, je nato, ob 
pomoči “pravih” degustatork, 
degustirala različna izvrstna 
vina izolskega vinarja Bruna 
Žara. Skupaj s predsednikom 
žirije, Brankom Andrijašičem, 
so za zmagovalno vino razglasi
le Cabernet letnika 2009. Drugo 
nagrado pa je, seveda zelo lokal- 
patriotsko, pobrala Malvazija.

s' V, 4
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Večer se je nato nadaljeval v zna
menju dneva žena s koncertom 
izolske sopranistke Eleonore 
Matijašič ob spremljavi pianis
tke Elisabette Buffalini. Gla
sbenici sta prisotnim predstavili 
program pesmi francoske šan- 
sonjerke Edith Piaf, številni obi
skovalci pa so lahko izvedeli tudi 
nekaj podrobnosti iz življenje te 
znane Parižanke.
Sledila je dražba lanskoletnih 

zmagovalnih vin, ki je 
bila hitra in uspešna, 
saj so v nekaj minu
tah prodali vseh 34 
kartonov s po šestimi 
buteljkami, tako da so 
za organiziranje aktiv
nih poletnih počitnic 
zbrali približno 2 tisoč 
Eurov. Za vsak karton 
je bilo treba plačati 60 
Eur oziroma po 10 Eur 
za buteljko vrhunskega 
vina.
Večer se je nato zaklju
čil še z degustacijo vin 
in glasbenim progra
mom vedno bolj aktiv
nega Enza Hrovatina.

Animatelo po Animateki
Kot vsako leto se festival Animateka 
po zaključku odpravi tudi na sloven
sko turnejo. In tako je prav na dan 
žena prišel v Izolo in se pridružil 
številnim prireditvam tistega večera. 
Program je obsegal dvanajst nagra
jenih in izbranih kratkih animiranih 
filmov z zadnje edicije Animateke, ki 
so vsebinski in tehnično pestri. A če 
je bil lanski program nabit z močno 
družbeno kritiko, je letošnji razmi- 
šljujoč in predvsem odkriva človeka. 
Projekcija bo ponovno danes v četrtek 
11.marca ob 18.30 v KINU ODEON

Po absintu je zadišalo
Seveda na bistve
no bolj kulturen in 
ustvarjalen način 
kot pri resničnos
tnem showu, ki je 
udeležence pognal 
v pijanski razvrat.
Absint je namreč 
aromatična žgana 
pijača umetnikov, 
intelektualcev in boemov z viso
ko vsebnostjo alkohola (tudi do 
80%). Med najbolj znane pivce 
absinta zagotovo sodijo Oscar 
Wilde, Edgar Allan Poe, Pablo Pi
casso, Ernest Hemingway, Theo- 
dore Roosevelt in mnogi drugi.

«
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SCUOLA ELEMENTARE DANTE ALIGHIERI 
SCUOLA MATERNA L’AQUILONE 

ISOLA-IZOLA

Pubblica

Il concorso pubblico per l’iscrizione alla scuola materna 
l’Aquilone per l’anno scolastico 2010/2011

L’iscrizione dei bambini alla scuola materna “l’Aquilone” potrà’ aver 
luogo nella segreteria della Scuola Elementare Dante Alighieri in Via 

Rivoluzione d’ottobre 10 fino al 31 marzo 2010.
I genitori possono iscrivere i propri bambini a partire dal compimento 

dell’ undicesimo mese d’eta’.
Per ulteriori infiormazioni potete telefonare al numero 05/66 25 240.

La preside: Simona Angelini

f

V absintovem okolju je živel in 
ustvarjal tudi francoski šansonjer 
Jacgues Brel, ki ga je Izolanom za 
dan žena predstavil igralec in pe
vec Branko Završan s skupino. 
Čeprav je bilo v okolici vrsta kvali
tetnih ali vsaj zanimivih prireditev 
je bila dvorana kulturnega doma 
lepo popolnjena in tudi vzdušje je 
bilo pravo, saj so obiskovalci, med 
katerimi je bila večina žensk, od 
igralca izterjali bis, kar se v gleda
lišču ne zgodi vsak dan. Na koncu 
so se obiskovalci, organizatorji in 
nastopajoči zadržali v prijetnem 
pogovoru ob kozarcu vina iz kleti 
Žaro in Štule.
Društvo Izolani je tako pripravilo 
že drugo gledališko predstav ozi
roma koncert, za maj mesec pa 
napovedujejo nastop Iztoka Mla
karja.

Društvo invalidov Izola
Še zmeraj vpisujemo člane društva na sedemdnevno ohranjevanje zdravja v 
termah Laško za termin od dne 22.3. do 29.3. Vpis poteka ob sredah od 15.
ure do 17. ure. Jolanda Deško, predsednica

VRTEC MAVRICA IZOLA 
objavlja

JAVNI RAZPIS ZA VPIS OTROK V VRTEC V ŠOLSKEM LETU 2010/2011
Vpis otrok v Vrtec Mavrica Izola bo potekal na upravi vrtca - enota LIVA
DE, OF 15 od 6. marca do 31. marca 2010.
Prijavni obrazec za vpis je na voljo v obeh pisarnah vrtca (Oktobrske re
volucije 11 in OF 15) ter na spletni strani vrtca: www.vrtecmavrica-izola. 
si. Ponoven vpis ni potreben za otroke, ki so že vpisani med letom. 
Starši lahko vpišete otroke stare od 1 leta do vstopa v šolo v dnevni ali 
poldnevni program, v enote:
- ŠKOLJKA, Oktobrske revolucije 11, Izola
- LIVADE, OF 15, Izola
- dislocirani oddelek KORTE, Korte 14, Izola
V soboto, 6. marca 2010 bo na vseh enotah vrtca dan odprtih vrat. V do
poldanskem času (med 9.30 in 11.30 ), si boste lahko skupaj z otrokom 
ogledali vrtec in delo v vrtcu ter se pogovorili z vzgojiteljicami.
Za dodatne informacije lahko pokličite na tel. 05/6418 513. V vrtcu vas 
pričakujemo! Suzana Božič, ravnateljica
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Četrtek, 11. marec 2010
Kulturni dom Izola - ob 18.00

PLESIVAL Plesna pravljica za otroke
v izvedbi plesalk plesne šole Balerima. Vstopnine ni!

Kino Odeon
Projekcija poteka v sklopu projekta KULTURA RAZTURA in bo za vse študente vstop prost) !
Ob 18.30 ANIMATEKA PO ANIMATEKI (sklop kratkih animiranih filmov) 
Ob 20.30 Ubil sem svojo mamo LIFFe po LHFu Režija: Xavier Dolan

Petek, 12.marec 2010
Kulturni dom Izola

Gledališka predstava Dan žena, napovedana za petek, 12. marca, 
v Kulturnem domu Izola, odpade, zaradi bolezni v ansamblu.

Hvala za razumevanje Center za kulturo, Izola

Mestna knjižnica Izola - ob 18.00 
Mestna knjižnica Izola in Borza znanja Izola vabita na knjižno čajanko in razpravo na temo

PRIHODNOST JE ŽENSKA
Prihaja čas sprememb. Svet potrebuje nov izziv. Postati mora boljši, prijaznejši in pra
vičnejši. To lahko storimo ženske. Tudi univerzum podpira ta preobrat, saj se prevlada 
moške energije, ki je vladala tisočletja, umika. Ženska energija je že tu in se bo dokončno 
ustalila leta 2012. Zaradi tega imamo vsak dan tisoče žensk, ki se prebujajo, ...Srečanje bo 
povezovala Tatjana Florenin. Vabljene, da s seboj prinesete knjigo, ki vam je v življenju 
vodilo, uteha, Id vas razvedri ipn, ter jo predstavite. Vabljene

Kino Odeon
Ob 18.30 Ubil sem svojo mamo LIFFe po LIIFu Režija: Xavier Dolan

Ob 20.30 V zraku Režija: Jason Reitman____________

Sobota, 13. marec 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 V zraku Režija: Jason Reitman
Ob 20.30 Ubil sem svojo mamo LIFFe po LIIFu Režija: Xavier Dolan

Nedelja, 14. marec 2010
Kino Odeon

Ob 18.30 V zraku Režija: Jason Reitman
Ob 20.30 Ubil sem svojo mamo LIFFe po LIIFu Režija: Xavier Dolan

Ponedeljek, 15. marec 2010
Kino Odeon

18.30 Ubil sem svojo mamo LIFFe po LIIFu Režija: Xavier Dolan
Ob 20.30 V zraku Režija: Jason Reitman

Torek, 16. marec 2010
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

»Makedonske pravljice«
Mestna knjižnica Izola vas prisrčno vabi na »Makedonsko igralno in pravljično uri
co«. Makedonske pravljice bo v svojem jeziku in v slovenščini pripovedovala naša 
članica in gostja Lipida Macura.

Kino Odeon
Ob 20.30 PESNIKOV PORTRET Z DVOJNIKOM

retrospektiva FRANCI SLAK
Režija: Franci Slak /Scenarij: Matjaž Kmecl, Branko Šoemen MSMM 
/ Igrajo: Pavle Ravnohrib, Matjaž Tribušon, Mario Selih, Via-1 
do Novak, Veronika Drolc, Manca Dorrei, Nataša Barbara 
Gračner, Ludvik Bagari, Branko Završan, Janez Škof, Milena 
Zupančič, Saša Pavček Film o življenju pesnika Franceta 
Prešerna, s katerim se je slovenska poezija v obdobju ro
mantike na začetku 19. stoletja vpisala na svetovni literarni | 
zemljevid. Dramski lok zajema tri tematske sklope: ljubezen, 
poezijo, domovino. V zgodbi, ki spremlja pesnika in njegovega dvojnika Pac- 
njeka od otroštva do smrti, se pojavljajo Prešernovi eminentni sodobniki - 
Žiga Zois, Valentin Vodnik, Matija Čop, Andrej Smole, Primčeva Julija in Ana 
Jelovškova, Prešernova sestra Katra ter vrsta drugih likov, ki so sooblikovali 
mit največjega med slovenskimi poeti. Nagrade: 5. Festival slovenskega filma, 
Portorož (2002): nagrada Jožeta Babiča za najboljše TV igrano delo; Vesna za 
najboljšo kostumografijo (Marija Kobi)___________________________________

Sreda, IT.marec 2010
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00

študijski krožek »Kako živim ta trenutek«
Joško Cesar in Oleg Križanovskij bosta v teoriji in praksi prikazala tehnike, kako 
odvreči staro prtljago, ki nas obremenjuje, kako zaživeti polno v sedanjem trenutku 
in zakaj ni potrebno obremenjevati se s prihodnostjo.

Kino Odeon
Ob 18.30 V zraku Režija: Jason Reitman 

Ob 20.30 Igričar (Gamer) Režija: Mark Neveldine, Brian Taylor

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra )
Vabimo vas na otvoritev razstave

»Podoba glasbe« a
Helene Fortuna Jenko
ki bo v četrtek, 11. marca 2010, ob 19.00 uri
v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli.1
( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra j. Razstava bo na ogled vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00 
do 1. aprila 2010.

Galerija Al^a / Kristanov trg 1

“Vabilo na čaj“
razstava čajnikov, članov KUD-a
POC iz Ajdovščine

Manziolijeva palača
raz^ LUNGO I BORDI 2009/2010 (II edicija).
Razstavljajo Remigio Grizonič - fotografije in
Ivica Štefančič - slike. Na razstavi sodelujejo tudi skupine iz Gorice,
Portogruara, Koroške in Pirana. Organizira CI Pasquale BesenghidegUUghi.

TRŽAŠKE KNJIGARNE vtrstu

Vljudno vas vabimo na otvoritev razstave 
malih slik akademske slikarke Ljerke Ko
vač, ki bo v petek,12. marca 2010 ob 18. uri

Razstavljena dela bo predstavil likovni kritik
Dejan Mehmedovič.
Ljerka Kovač (1953-2007), je študij grafike zaključila na sarajevski Akademiji likovnih 
umetnosti pri prof. Dževadu Hozu. Poleg grafike se je ukvarjala še s slikarstvom. Od leta 
1976 je pripravila 50 samostojnih razstav in sodelovala na več kot 100 skupinskih razsta
vah doma in po svetu. Za svoje delo je prejela več nagrad in priznanj. Od leta 1991 je živela 
in ustvarjala v Kopni______________________________________________________

Mestna knjižnica Izola
• Središče za samostojno učenje vabi vsak dan med 9. in 18:30
• Pravljične ure vsak torek ob 17.00: Mestna knjižnica Izola vabi otroke 

na potovanje v pravljično deželo. Potovanje nje se prične vsak torek 
ob 17. uri v Stekleni pravljični sobi. S seboj prinesite copatke. Potova
nju po pravljični deželi sledi ustvarjalna delavnica.

• Francoščina za otroke vsak četrtek od 15:30 do 16:15 Mestna knjižni
ca Izola vabi osnovnošolske otroke na tečaj francoskega jezika. Kako 
se kaj napiše in kako se kaj v francoščini pove vas bo naučila knjiž
ničarka Špela Pahor.

• Stena ustvarjalnosti - v mesecu marcu krasijo likovna dela Minje Štule.
• Vitrina ustvarjalnosti - na ogled pomladni klobuki na temo sadje in 

zelenjava, ki so jih izdelali v Varstveno delovnem centru v Izoli
• Središče za samostojno učenje - na ogled barvni lesorezi avtorice Sonja Pišlar.

INTERIZOLA 2010 Izola v svetu - snet v Izoli
MEDNARODNI VEČER

SOBOTA, 13. MAREC 2010 MED 18. IN 21. URO 
MANZIOLIJEVA PALAČA IZOLA

PREDSTAVITEV:
BOSNA, FILIPINI, INDIJA, INDONEZIJA, ITALIJA, MAKEDONIJA, 

SLOVENIJA, SRBIJA, TAJSKA, TURČIJA, UKRAJINA......

Pričetek ob 18. uri
Modna revija in predstavitev značilnih oblačil: 18.30 h 

Pogostitev in predstavitev jedi: 19.15 h

Vstopnina 3 EUR na osebo / Otroci do 10. leta imajo prost vstop 

Namen tega dogodka dobrodelnega značaja je zbiranje sredstev za izolski Rde
či križ, zato bodo vsa sredstva, kijih bomo zbrali na mednarodnem dogodku, 
namenjena organizaciji brezplačnega toplega obroka za socialno ogrožene v 
Izoli. Prisrčno vabljeni!

Četrtek, 18. marec 2010
Mestna knjižnica Izola - ob 19.00 

Gostja 48. večernega klepeta z »Zanimivimi Izolani« bo

Marisa ViSnjCVCC-TllljaK, dr. med., spec. šolske medicine.
Že vrsto let je v izolskem zdravstvenem domu pediatrinja naših otrok, ki se ravno 
zaradi njene prijaznosti in strokovnosti ne bojijo injekcij in bele zdravniške halje. 
Spoznajmo jo skupaj

Pogovor z gostom bo vodila Nataša Benčič
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Darjanov! mali oglasi
• Zaradi bližajočih se volitev dobrim ljudem oddamo podžupana. Naj

den je bil na gradbišču a je že prišel k sebi. Je krotek, miren in zvest. 
Ponudbe na občini.

• Zaradi krize v gradbenem sektorj u zainteresiranim kmetom, pastirjem, 
vinogradnikom in žurerjem oddamo 236558965441,23 hektarov še ne
pozidanih zemljišč. Ponudbe pod :Gradbena mafija d.d (v stečaju).

• Kupim paket glasov v občinskem svetu. Ponudbe pod mizo, kot ved
no.

• V Benetkah smo našli palmo v vazi, ki močno spominja na izolsko zna
menitost. Najbrž jo je tja odpihnila močna burja. Srečni lastnik (ali kak 
posrednik pri nakupu), jo lahko dvigne pod zvonikom Sv.Marka.

• Stranka išče kandidata za župana. Mora biti lep, mlad, perspektiven, 
nepokvarjen, priljubljen, srečno poročen z lepimi otroci, situiran, špor
tnik in s poravnanimi obveznostmi do davčne uprave. Ker pa gre za po
litično funkcijo so zgoraj navedene lastnosti stvar dogovora...Ponudbe 
pošljite na sedež stranke, na Plenčičevi ulici (katerikoli predalček).

• Cestno podjetje dobrim ljudem odda 25663446886,333 kubičnih me
trov visokokvalitetne zemlje, primerne za urejanje vrtov in okolice. 
Ponudbe pod bolnico (in Markovcem).

• Zaradi bližajočih se volitev nudim več stalnih prebivališč po ugodni 
ceni. Ponudbe pod. Ni važno čigav si, samo da si naš!

Tarok ob dnevu žena
V počastitev dneva žena je bil 6. marca v hotelu Delfin turnir v taroku pod 
pokroviteljstvom društva upokojencev Jagodje - Dobrava.
Tarokaši so igrali 3 kola po 15 iger.
Prvo mesto je osvojila Ljubica Žvab, kije zbrala 6 točk, drugo mesto je osvo
jil Ivica Grdič s 5 točkami, tretje pa Jože Bolje s 4,5 točkami.
Predsednik DU Jagodje - Dobrava, Boris Debeljak, je vsem udeleženkam 
turnirja podelil rdeče nageljne in tarok karte zmagovalcem.

ZAHVALA ZA POGUMNO DEJANJE
V sredo, dne 03.03.2010, jev Izoli pred Parangalomv morje padel starejši 
občan. Očividka dogodka se je nemudoma pognala v morje in tako rešila 
utapljajočega občana. Brez njenega pogumnega in humanega dejanja naše
ga sorodnika ne bi bilo več. Vsi sorodniki želimo na ta način izraziti iskreno 
zahvalo ga. Mirjani ČIČ, kije s tem dejanjem dokazala, da na tem svetu in v 
naši Izoli še živijo srčni ljudje. HVALA!

Družina PIRIH

V 79. letu nas je zapustil
naš dragi mož, oče in nono

DANILO KOSMINA
(28.12.1931 -27.2.2010)

iz Izole

Iz srca se zahvaljujemo vsem sorodnikom, i '•v

prijateljem, sosedom, sodelavcem, znancem r jter \
Zvezi borcev NOB Izola, ki ste nam v težkih
trenutkih stali ob strani in ga pospremili na ' J-V* -

zadnji poti.

žena Marija, hči Barbara z Alešem, sin Aleksander z Bernardo
ter vnukinji Ana in Eva

Reaktor

IJN odgovorna za izvolitev Brede Pečan
Glede na polemike, ki se v zadnjih dneh pojavljajo v povezavi z delovanjem 
in kredibilnostjo Nadzornega odbora (v nadaljevanju NO) Občine Izola, sam 
pa sem namestnik predsednice tega organa, bom na kratko predstavil nekaj 
pravnih podlag za njegovo delovanje.
Člane NO skladno z 32a. členom imenuje Občinski svet. Tako ima NO občine 
Izola 10 članski NO v katerem so zastopane vse politične stranke in liste, ki 
so v občinskem svetu. Da pa ne bi prišlo do preglasovanja večine nad manj
šino je zakonodajalec v 32 člen 4. odstavek vstavil varovalko tako, da IMA 
VSAK CLAN nadzornega odbora PRAVICO ZAHTEVATI in DOBITI PODATKE 
od občine, ki so mu potrebni pri opravljanju njegovih nalog, če teh podatkov 
na njegov predlog ne zahteva nadzorni odbor. To pomeni, da lahko vsak član 
NO pridobi vse podatke kakor tudi administrativno in strokovno podporo, da 
sam preiskuje določene nepravilnosti v kolikor njegov predlog večina nad
zornikov zavrne. Zato je povsem neupravičena trditev, da NO občine Izola 
noče nadzirati določenih spornih zadev. Potrebno je samo, da Občinski svet
niki pozovejo nadzornike, ki so jih sami postavili, da predlagajo in izvedejo 
določene nadzore.
Na konstitutivni seji NO, ki jo je vodil Župan dr. Tomislav Klokočovnik je bila, 
šele po drugem ali celo tretjem krogu glasovanja, za predsednico NO občine 
Izola imenovana g.Breda Pečan. Razlog za njeno izvolitev pa je bilo dejstvo, 
da člana NO, ki je bi predlagan za predsednika NO in imenovan s strani IJN ni 
bilo na sejo. Tako je za izvolitev g. Brede Pečan odgovorna prav IJN in je vsa
ko sprevračanje dejstev popolnoma brezpredmetno. O glasovanju obstaja za
pisnik in se o poteku prepriča vsak, ki ga to res zanima. Osebno sem glasoval 
za kandidata IJN saj je meni znan kot uspešen, resen in strokoven podjetnik. 
Pri predstavljanju NO pa prihaja do težav saj navkljub večkratnim opozorilom 
medijem (tudi s strani g. Brede Pečan), da ona SAMO PREDSTAVLJA NO v 
javnosti ter, da v NO trdo dela še ostalih devet članov, mediji popolnoma igno
rirajo ter poleg članka dodajo še sliko z logotipom njene stranke v ozadju. Na 
ta način, mediji popolnoma izničijo delo ostalih članov NO, ki je namenjeno 
in usmerjeno izključno samo v dobrobit Izole.

Mag. Radivoj Nardin, Član SDS, podpredsednik NO občine Izola

Prihajajo volitve 2010
Pa smo tu! Bitka za oblast se zopet začenja. Izola se ponovno, že po dveh letih, 
zopet sooča z lokalnimi volitvami in izolski politiki in politikanti doživljajo svoje 
travme, more, sanje... Kajti nikdar se ne ve, če bo koga odplaknilo s prizorišča... 
Vedno bolj se časovno odmikamo od časov, ko se je vedelo, kdo je večna in 
absolutna oblast in so bile takšne travme pogosto odveč. Sedaj pa se je treba 
vedno znova izmišljati nekaj novega, nekaj od drugih različneg , s čimer bo 
treba prepričati volilce...
Seveda pa, kot kažejo izkušnje zadnjih dvajset let, predvsem v stilu stare sloven
ske popevke, ki pravi nekako takole: “... oh, kako sva si različna, ko zvečer sva 
sama in le noč je z nama, pa želiva isto si oba!” Le, da si politiki in politikanti 
tega ne upajo javno povedati. Če bi si, bi to “isto” kar si želijo,verjetno zvenelo 
nekako takole:
Skupna izjava izolskih političnih stalnic
Obljubljamo in zagotavljamo, da bomo, če bomo (ponovno) izvoljeni, tudi v 
naprej z uporabo vseh pravnih možnosti, ki jih nudi luknjičava slovenska za
konodaja in neučinkovita sodna veja oblasti, zagotovili, v tesnem sodelovanju 
z občinsko upravo, nadaljevanje prakse delovanja občine (župan-ja , občinski 
svet, odbori, komisije, nadzorni odbor... ) povezane z občinskim premoženjem, 
okoljem, prostorom in financami in sicer :
1. Zagotavljali “izbrancem” občinsko premoženje pod "ugodnimi pogoji”, vse 
dokler takšnega premoženja ne zmanjka;
2. Zagotavljali “izbrancem” pridobivanje sredstev občinskega proračuna za za
dovoljevanje njihovih potreb;
3. Gradili, gradili in še gradili...
Med “izbrance” se lahko uvrsti vsak občan z volilno pravico, ki bo zagotovil svoj 
glas v našo korist, oziroma, ki bo s svojimi aktivnostmi bistveno pripomogel k 
naši izvolitvi. Na osnovi rezultatov našega dela zadnjih deset let in več lahko 
zagotavljamo, da za izpolnitev zgoraj opisanih obljub razpolagamo z vsemi po
trebnimi in zadostnimi znanji in usposobljenostjo, vezami in poznanstvi. Kako 
razumeti Ustavo in Zakone nam je popolnoma jasno, kar kažejo občinski Odloki 
in naša obvezna tolmačenja! V vsakem primeru ste lahko zmagovalci, ali preko 
realiziranih poslov ali preko odškodnin za propadle posle...
Izolskega nepozidanega okolja je po našem prepričanju še dovolj, predvsem na 
podeželju. Odpori lokalnih civilnih pobud in morebitnih posameznikov naj vas 
ne skrbijo. Praksa kaže, kako smo zmožni stvari obrniti nam v prid, vedno in 
povsod. Saj veste, v slogi je moč in mi smo neskončno složni... Ne pustite se 
zavesti neizkušenim in nepreverjenim kadrom, ki obljubljajo spremembe. Volite 
nas in se uvrstite med “izbrance”.
Turizem seveda ostaja glavna smer razvoja izolskega gospodarstva, kar je brez 
dvoma v javnem interesu. Naj v zvezi s tem omenimo naš nesporni prispevek 
k uspešnem razvoju izredno privlačnega turističnega produkta - RIBARJENJE 
V KALNEM ! Omogočite nam, da v ta produkt vključimo tudi šport in kulturo! 
Uspeh bo zagotovljen. Ne razmišljajte - le mi smo pravi izbor !

mag. Mitja Podgornik
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Affari loro o nostri?
Sarà perché in Slovenia la crisi economica 
non ha ancora raggiunto e superato il pun
to critico per poter affermare di trovarsi in 
una fase di assestamento e, quindi, di una 
auspicabile prossima ripresa. Sarà perché 
ci troviamo all’inizio dell’anno quando, 
in autunno, la popolazione si recherà 
alle urne per le elezioni amministrative. 
Sarà perché stiamo attraversando l’ulti
mo mese, si spera, di un inverno lungo, 
freddo e piovoso come non se ne sono visti 
da molti anni. Può darsi, che tutti questi 
elementi, ed altri ancora, abbiano influito 
a incattivire il mondo della politica fino 
a spìngere una parte dell’opinione pub
blica a chiedersi dove sia finito il Paese 
di Bengodi che, ancora qualche anno fa, 
sembrava rappresentare il miracolo demo
cratico ed economico dopo il mezzo secolo 
oscurantista del regime precedente.
Un 'atmosfera incattivita che, di scandalo 
in scandalo, si va ulteriormente deterio
rando senza esclusione di colpi: ed è un 'at
mosfera che possiamo riscontrare anche 
nel piccolo della nostra realtà cittadina. 
Una realtà vissuta con notevole disagio 
anche durante l’ultima lunghissima seduta 
del Consiglio Comunale. E mai possibile 
che l’appartenenza ad uno schieramento 
porti con sé anche la negazione di una 
qualsiasi possibilità di dialogo, di tolle
ranza, di rispetto, di convivenza civile con 
chi appartiene ad altre convinzioni?
Ci sentiamo in dovere di dar ragione al 
Capo dello Stato, Danilo Tiirk, il quale, 
all’indomani di un fallito tentativo di 
impeachment, ebbe a dichiarare che in 
Slovenia va constatato che, nei rapporti 
tra la gente comune, è stato raggiunto 
un grado di maturità e di riconciliazione 
molto superiore a quello presente nella 
sfera politica. Nel mondo civile - ebbe 
a dire - non esistono quei sentimenti di 
grande ostilità e di scontro ostentato che 
caratterizzano i rapporti tra le formazioni 
politiche.
Come si è arrivati ad una situazione così 
deplorevole da sembrare addirittura 
irreversibile? Beh, la nostra potrebbe 
sembrare una risposta semplicistica, ma 
crediamo sia molto attinente alla realtà: il 
processo di denazionalizzazione, portato 
avanti troppo rapidamente e senza analisi 
e strategie appropriate, ha portato parte 
della classe politica a impegnarsi non 
nel costruire un sistema democratico che 
garantisca il benessere collettivo, quanto 
piuttosto nel promuovere un sistema che 
permetta loro di mettere le mani su tutto il 
patrimonio disponibile. La gente comune, 
invece, quando si è resa conto che le cose 
stavano prendendo un’altra direzione 
si è trovata costretta ad affrontare ben 
altri problemi d’importanza vitale per la 
propria esistenza.
Per concludere, potremmo affermare che, 
infondo, dopotutto, se continuano a litiga
re, vuol dire che c’è ancora qualcosa da 
mettere in tasca, oppure - è più probabile 
- che c’è qualcosa da nascondere/ Fate 
un po’voi.

Silvano Sau

CAN: consuntivo 2009 e piano di lavoro 2010
Riunito a Palazzo Manzioli sotto la presidenza di Silvano Sau il Consiglio della Comunità Au
togestita della Nazionalità Italiana di Isola ha fra l’altro approvato il bilancio e il piano di lavoro 
2010. Approvato anche il consuntivo 2009. Come rilevato dalla coordinatrice della CAN di Isola, 
Agnese Babič, nel presentare il piano di lavoro per il 2010, per le varie attività che vanno dalla 
politica alla cultura e allo sport, anche per quest’anno sono stati assicurati i mezzi previsti, tenendo 
anche conto dei tagli effettuati con le revisioni di bilancio dell’anno scorso. Dal bilancio comunale 
prevista pure la copertura delle spese per il sanamento dall’umidità di Palazzo Manzioli, mentre per 
le attività culturali la somma è contenuta più o meno entro i livelli dell’anno scorso. Anzi, come 
è stato ribadito, la somma assicurata dal Ministero per la cultura non tiene conto nemmeno delle 
promesse fatte in fase di approvazione del bilancio dello Stato. Quest’anno, comunque, è prevista 
l’uscita di tre volumi, dei quali uno dedicato alla storia della pesca, uno all’uccisione dell’ultimo 
podestà veneto Pizzamano e uno al fotografo Pettener (progetto comune Capodistria-lsola-Pirano). 
Ricco anche il programma culturale e degli spettacoli. Come rilevato nel corso del dibattito seguito 
alla presentazione del programma d’attività, ci dovrebbe essere una più chiara delimitazione delle 
attività, specialmente nel campo culturale, fra CAN e le due Comunità (P. Besenghi degli Ughi e 
D. Alighieri). Il Consiglio della CAN, approvando il piano di lavoro, come anche il bilancio ed il 
consuntivo, ha deciso di incaricare il presidente Silvano Sau a preparare le tesi per un dibattito in 
Consiglio in merito al ruolo della CAN. Nel dibattito, infatti, è stato fra l’altro rilevato che il ruolo 
preminente della CAN dovrebbe essere quello politico, mentre molte iniziative culturali finora por
tate avanti dalla CAN dovrebbero essere compito delle Comunità. Come ancora osservato, sempre 
più spesso, non soltanto fra i connazionali, si parla di tre Comunità a Isola, cosa questa che non 
dovrebbe succedere. Il consiglio ha quindi approvato la relazione della Commissione dei garanti, ed 
approvato la relazione sull’avvio dell’ufficio di contabilità. Nella Commissione per il “Premio Isola 
d’Istria” 2009 sono stati nominati Claudio Chicco, Selene Kolarec e Teura Raschini. Il Consiglio 
ha infine nominato Valter Gerič nuovo membro nella Commissione elettorale specifica.

Comune: maggioranza al galoppo - opposizione scoordinata
Seduta di ben sette ore per affrontare i 25 punti all’ordine del giorno: dai piani di lavoro e bilanci di pre
visione degli istituti scolastici, al decreto sull 'istituzione dell 'ente per la cultura, lo sport ed il turismo, alle 
misure necessarie per tutelare dal degrado ambientale le aree urbane e rurali. Il Consiglio Comunale di 
Isola, presieduto da! sindaco Tomislav Klokočovnik, dopo un acceso dibattito che faceva prevedere un voto 
nettamente contrario, ha rimandato per un certo periodo la proposta di decreto sull'istituzione di un ente 
che accorpi cultura, sport e turismo, trovando consensi anche tra le file dell'opposizione. Più tranquilli i 
punti riguardanti il sistema scolastico isolano, ivi inclusa la Scuola elementare italiana “Dante Alighie
ri". Ogni possibilità di dialogo interrotta, invece, quando - nelle ore della tarda serata - è stata presentata 
dal vicepresidente Radivoj Nardin la relazione del Comitato di Controllo del Consiglio Comunale che ha 
preso in esame la gestione biennale 2008/2009 dell'amministrazione comunale attualmente in carica. H 
documento, che ha dato voto negativo all’amministrazione comunale su quasi tutti i segmenti della vita 
pubblica esaminati, è stato vivacemente osteggiato da! sindaco cheto ha definito strumento politico sfruttato 
da!presidente de! Comitato -usua volta ex sindaco di Isola nel mandato precedente - per costringere alla 
corda la maggioranza oggi al governo. Il dibattito che ne è seguito ha contribuito ad approfondire il divario 
tra i due schieramenti, pur se la reazione dell'opposizione si è dimostrata alquanto tiepida, arrendevole e 
scoordinata, chiaro segno che, in prossimità delle prossime elezioni amministrative previste per l’autunno, 
non tutte le armi sono ancora scese in campo. Ed a smantellare Luna ol 'altra parte non sono serviti nem
meno i numerosi richiami a future denunce di carattere penale annunciate da singoli consiglieri.

Il Console generale d’Italia a Capodistria, Marina Simeoni, 
alla Scuola elementare Dante Alighieri di Isola

La dottoressa Simeoni, accompagnata dalla consulente pedagogica del Governo italiano Luisella 
Tenente, ha avuto un colloquio conoscitivo con i responsabili dell’istituto e ha incontralo gli allievi e 
gli operatori pedagogici. Dopo aver visto nei giorni scorsi i rappresentanti della Comunità italiana in 
Slovenia, il Console generale d’Italia a Capodistria ha voluto incontrare /presidi delle nostre istituzioni 
scolastiche efare visita di persona nelle rispettive sedi. Alla Scuola elementare “DanteAlighieri ” le due 
ospiti sono state informate sulfunzionamento e sui problemi del! 'Istituto dalla preside Simona A ngelini 
e dalla responsabile della scuola materna Daniela Zaro. Alla fine il Console è stato accompagnato a 
conoscere di persona la realtà dell'Istituto. Le due ospiti hanno fatto visita alla sede e hanno voluto 
incontrare gli allievi e gli operatori pedagogici. Si sono soffermate in tutte le sezioni della Scuola 
materna “L’Aquilone’’ e si sono intrattenute con gli alunni di alcune classi mentre facevano lezione.

Delegazione dell’Ambasciata USA in visita al Manzioli
Rappresentanti deU’Ambasciata statunitense di Lubiana hanno visitato Palazzo Manzioli. La delegazione, 
composta da Yuriy R. Fedkiw, capo de! settore politico-economico dell ’A mbasciata USA di Lubiana, da Greg 
Ventresca, dell’Officio per gli affari centro-europei de! Dipartimento di Stato di Washington, e da Špela 
Fai atov, specialista del settore economico e commerciale dell'Ambasciata, si è particolarmente interessata 
alle norme di legge che in Slovenia assicurano la tutela dei diritti minoritari. Nel corso del cordiate colloquio 
con il presidente della Comunità Autogestita Italiana, Silvano Sau, dopo un breve escursus storico sulla 
minoranza, la delegazione ha rivolto la sua attenzione al ruolo che sono chiamate a svolgere le Comunità 
A utogestite nei diversi settori della vita pubblica e al sistema in vigore per le elezioni minoritarie, sia a livello 
delle autonomie locali che del Parlamento sloveno. La visita a palazzo Manzioli, come hanno voluto sottoli
neare gli ospiti, segue una precedente visita conoscitiva effettuata recentemente alla minoranza ungherese 
e rientra nell’ambito di una indagine che il Dipartimento di Stato Americano sta compiendo sulla realtà 
presente nei Paesi Centro-Europei, con particolare attenzione alla posizione delle minoranze nazionali.



CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA Non c'è più religione
Ricco programma a Palazzo Manzioli in occasione dell ’8 marzo, Festa internazio
nale della Donna: degustazione di vini isolani di sole donne, concerto del soprano 
Eleonora Matijašič e della pianista Elisabetta Buffulini con canzoni di Edith 
Piaf e a! termine un 'asta di beneficenza con i vini vincitori dell’edizione 2008. 
A partire dalle ore 17.00, alla presenza della Regina del vino dell 'Istria slovena, 
Ana Pucer, una giuria di sole donne composta da rappresentanti femminili de! 
mondo politico e culturale regionale, si è cimentata - coadiuvate da un 'equipe 
di specialiste - nell'arduo compito di degustare una decina di vini prodotti dalla 
Cantina Vinicola laro per proclamare H migliore prodotto dell'annata. La giuria, 
presieduta da Branko Andrijašič, ha proclamato quale miglior vino un superbo 
Cabernet, mentre seconda piazzata - come vuole la tradizione isolana - una 
Malvasia d.o.c. Come già nelle edizioni precedenti, i vini scelti verranno messi 
all’asta il prossimo anno.

La serata, sempre nell 'am
bito della manifestazione 
“Donne e Vino’’, è prose
guita con il concerto “La 
vie en rose" - una pas
seggiata tra le canzoni di 
Edith Piaf - sostenuto del 
soprano isolano Eleonora 
Matijašič accompagnata 
al pianoforte da Elisa- 
betta Buffulini. Anche 
quest’anno il ricavato 
dall’asta dei vini premiati 
nell’edizionedel2008, che 

a conclusione del concerto hanno trovato subito gli acquirenti, sarà devoluto in 
beneficenza a favore de! Laboratorio estivo per bambini che, come ogni anno, 
verrà organizzato dalla Comunità Autogestita nel mese di luglio. La manifesta
zione quest 'anno si è avvalsa anche della collaborazione della nota casa vinicola 
friulana di Livio Felluga che continua a mantenere saldi i legami con la sua 
terra d'origine isolana. Tra i degustatori la figlia Elda, mentre il giovane Filippo 
Felluga ha dato prova di perizia da sommelier. La serata si è conclusa con la 
degustazione dei vini Žaro e con l’intrattenimento musicale di Enzo Hrovatin. 
Conduttore della serata il deejay di Radio e TV Capodistria, Andrea F.

Alla Casa di cultura di Isola si è svolta la ventesima edizione del Concerto 
dell’amicizia, che ha visto la partecipazione dei cori maschili “Dobronaki 
Nótàzók ’’ di Dobrovnik (Slovenia), diretto da Endre Kardos e “Folte) Hartman ” 
di Bleiburg-Pliberk (Austria), diretto da Peter Stanič, il coro misto da camera 
“Mešani komorni pevski zbor" di Celje (Slovenia), diretto da Dragica Zvar e il 
Coro misto “Haliaetum” della Comunità degli Italiani Pasquale Besenghi degli 
Ughi di Isola, diretto dal Giuliano Goruppi. Come tradizione vuole, il “Concerto 
dell'amicizia ” è un incontro annuale tra il coro isolano in rappresentanza della 
comunità italiana in Slovenia e i cori “Folte) Hartman ” in rappresentanza della 
nazionalità slovena della Corinzia austriaca, e “Mešani komorni pevski zbor” di 
Celje quale rappresentante del canto corale amatoriale in Slovenia. Quest’anno,per 
laprima volta, presenti anche rappresentanti della comunità nazionale ungherese 
di Slovenia con il coro maschile “Dobronaki Nótàzók "di Dobrovnik, cittadina della 
regione del Prekmurje. // ricco e interessante programma, presentato da Teura 
Raschini, ha entusiasmato il folto pubblico in sala. Ricordiamo che il “Concerto 
dell’amicizia’’è unamanifestazioneitinerante chesi tienenei luoghi di provenienza 
dei tre complessi canori che lo animano. Per quanto concerne la parte isolana, la 
promozione e l'organizzazione della manifestazione è della locale Comunità degli 
italiani “Pasquale Besenghi degli Ughi". Presente alla manifestazione anche il 
console generale d'Italia a Capodistria, dott.sa Marina Simeoni.

AVVISO
Il Consolato Generale d’Italia a Capodistria rende noto del nuovo Bando per le 
Borse di Studio bandito dal Governo Italiano, per il tramite del Ministero degli 
Affari Esteri, per il prossimo anno accademico 2010-2011, disponibili per 22 
mensilità. Le Borse di studio verranno assegnate a cittadini appartenenti alia 
Comunità Nazionale Italiana, ai sensi dell’articolo 8 del Trattato di Osimo e 
dei rapporti di scambio culturali pluriennali in essere tra la Repubblica italiana 
e la Repubblica slovena.
I candidati potranno richiedere l’assegnazione d’una borsa di studio per la 
frequenza in Italia per svolgere studi e/o ricerche presso le seguenti istituzioni 
statali o legalmente riconosciute:
- Università degli studi, Istituti universitari e politecnici.
- Istituti d’Alta Formazione Artistica e Musicale.
- Istituti di Restauro.
- Scuola Nazionale di Cinema.
- Centri o laboratori di ricerca, biblioteche, archivi e musei collegati con corsi 
universitari e postuniversitari cui il candidato deve essere obbligatoriamente 
iscritto.
Gli aspiranti alle Borse di Studio dovranno presentare una prima domanda 
con modalità informatica entro e non oltre il 31 marzo 2010 collegandosi al 
seguente sito del Ministero degli Affari Esteri: http://borseonline.esteri.it/bor- 
seoline/it/index.asp. Immediatamente dopo tale trasmissione informatica - ma 
non oltre il 10.04.2010 - l’aspirante dovrà presentare al Consolato Generale 
d’Italia in Capodistria una copia cartacea della domanda, corredata di foto e 
della documentazione richiesta.
Gli aspiranti verranno informati che copia de! Bando sarà comunque repe
ribile anche presso l'Ufficio consolare, le C.A.N. e le Comunità degli Italiani 
del Litorale, la bacheca studenti dell’Università di Capodistria. Per maggiori 
informazionigliinteressatipossonocomunquerivolgersi al Consolato Generale 
di Capodistria, Riva Belvedere, 2 - tei. No. 00386-5-6273747/9; Fax No. 00386- 
5-6273746; e-mail: consgen.capodistria@esteri.it.

La Slovenia, man mano che cambia i suoi abiti, diviene un Paese 
sempre meno decifrabile. Infatti, dopo ogni nuova tornata elettorale ci 
riserva questioni a dir poco sbalorditive. Avevamo quasi per scontata 
la corretta applicazione del bilinguismo nei territori nazionalmente 
misti, cosa che pian pianino è diventata inventano del passato. La 
nostra economia doveva salire sul treno dell’Europa, però siamo 
rimasti fermi in stazione causa la mancanza di un buon capotreno. 
E come se non bastasse siamo piombati in una crisi profonda. La 
cosa peggiore è che nel tentare di combattere questa crisi si va ad 
attingere nelle tasche dei meno abbienti come quelle della maggior 
parte dei pensionati. È di questo periodo la nuova mossa del Governo 
sloveno che invece di aggiornare le pensioni secondo le disposizioni 
in vigore da anni, ha ritenuto necessario cambiare rotta tagliando del 
50 % il detto aggiornamento. No che andasse a ritoccare gli stipendi 
esageratamente alti di coloro che gli stanno intorno, oppure quelli degli 
ormai noti ladroni peri quali accusa un particolare occhio di riguardo 
che ormai sconfina nell’omertà. No, questi non vanno toccati, infatti, 
recano il segnale dell’alta tensione, dove sta scritto: chi tocca muore. 
E cosi sotto con i poveri che, essendo tali, sono innocui.

Gianfranco Siljan

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali
Giovedì, 18 marzo 2010, ore 17.30, 
ex Scuola Italiana
Presentazione del volume CHIUDE
RE IL CERCHIO - Relatore il prof. 
Guido Rumici. Organizzazione: CI D. 
Alighieri e UI-UPT.

Venerdì, 19 marzo 2010, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
LUNGO I BORDI 2009/2010 (II edi
zione) - Inaugurazione della serata di 
poesia. Per la CI P. Besenghi degli Ughi 
partecipano i poeti Edo Zanco e Zarja 
Ražman. Inoltre partecipano alla mani
festazione i gruppi di Gorizia, la CI di 
Piranoe gli ospiti di Portogruaro. Orga
nizzazione: CI P. Besenghi degli Ughi.

Sabato, 20 marzo 2010, ore 11.00, 
Ridotto della Casa della cultura 
PIZZI & TRINE - mostra di lavori a 
uncinetto del Gruppo Fecam per ri
cordare i bellissimi merletti creati dal
le donne Isolane, a partire dal secolo 
XV. Organizzazione: CI D. Alighieri.

Sabato, 20 marzo 2010, ore 20.00, 
Casa della cultura
“CHI XE STADO?” - commedia bril
lante in dialetto triestino presentata 
dalla Compagnia Teatrale “Ex allievi 
del Toti “ di Trieste. Testo e regia di 
Bruno Cappelletti. Organizzazione: 
CI P. Besenghi degli Ughi e l’asso
ciazione l’Armonia di Trieste.

Biblioteca D. LOVISATO
lunedì e giovedì: 10.00- 13.00 
martedì: 15.00- 18.00 
mercoledì e venerdì: 16.00- 19.00. 
Sala di lettura:
dal lunedì al venerdì: 17.00 - 20.00.

Aula INFORMATICA
Aperta al pubblico previo accordo 
con il responsabile.

Uscite gruppi culturali
Giovedì, 11 marzo 2010, ore 18.00, 
Casa Tartini a Pirano
Inaugurazione della mostra dei la
vori del gruppo di pittura, guidato 
da Liliana Stipanov, sul tema IL 
MARE seguirà alle ore 18.30 nella 
sala delle vedute la serata letteraria 
SCOI E ONDE DE VITA presenta
zione del volume di Dorina Beržan. 
Oltre alTautrice interverranno Astrid 
Brenko (letture) ed il pianista Clau
dio Chicco. La mostra rimarrà aperta 
al pubblico fino a mercoledì 17 mar
zo 2010.

Martedì, 23 marzo 2010, ore 17.00, 
Muggia, Caffè’ Teatro Verdi
Serata letteraria in occasione del
la Giornata mondiale della poesia. 
Vi partecipa un rappresentante del 
Gruppo composizioni letterarie della 
CI Dante Alighieri. Organizzazione: 
Associazione AIDA di Muggia.

Sport - ricreazione
Sabato, 13 marzo 2010, ore 19.00, 
ex Scuola Italiana
FESTA IN FAMEA - tradizionale in
contro conviviale. Una serata per esal
tare gli importanti valori della Fami
glia. Organizzazione: CI D. Alighieri.

Sabato, 20 marzo 2010, ore 18.00, 
Palazzo Manzioli
RISULTATI SPORTIVI 2009 - in
contro degli sportivi della CI D. Ali
ghieri.

Si dice e non si dice...
Vediamo un momentino il sostanti vo“salvataggio”. Vi diciamo immediatamente 
che si tratta di un francesismo che ha soppiantato l’italiano “salvamento” che è 
rimasto soltanto in talune locuzioni. Come ad esempio: portare a salvamento, 
giungere a salvamento. Però, sinceramente, oggi nessuno direbbe: barca da 
salvamento. Quanto a “salvazione”, ha solo valore filosofico e religioso. Bene, 
rimettiamo a Dio la salvazione delle nostre anime.

G.S.
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GOJKOVE SKRIVALNICE in ODKRIVALNICE
Gojkove skrivalnice postajajovse 
težje in tokrat se je oglasil celo 
avtor sam, saj ni bil čisto prepri
čan, kateri del Izole je tokrat po
nudil na ogled.
In če ni bil povsem siguren vtor, 
kako bi bili prepričani šele uganje- 
valci. Pa vendar so nekateri takoj 
spoznali območje sedanjega par
kirišča za pošto, ki je bilo nekdaj 
vrt, ki so ga menda obdelovali sta
novalci iz soseščine.

Prvi je bil tokrat Marjan Bole, 
kar je, seveda razumljivo, saj 
živi v hiši v neposredni sosešči
ni nekdanjega vrta oziroma se
danjega parkirišča. V odgovoru 
je še zapisal, da bo fotografija še 
bolj zanimiva, ko bodo ta “vrt” 
pozidali. Sondiranje terena so 
namreč že opravili.
Naj dodamo še nekaj informa
cij o takoimenovanem Hotelu 
Muha, ki smo ga omenil v prej
šnjem Mandraču. Dobili smo 
celo vrsto pričevanj, srečali smo 
celo sorodnike nekdanjih lastni
kov in slišali dve zanimivi anek
doti. Več v naslednjem Mandra
ču, ko bomo pripravili krajšo 
reportažo oziroma zgodbo o tem 
neznanem izolskem hotelu. 
Tokratna Gojkova skrivalnica pa 
je res huda. Tudi v uredništvo smo 
ostali brez odgovora.

KRIMINALNE

Bolj rentabilno od avtobusa
Na Policijski postaji je občan iz Ko
pra naznanil, da je v Kopru ustavil 
štoparki, ki je iz vozila izstopila v 
Izoli, sam pa je vožnjo nadaljeval v 
smeri Lucije. Kasneje je ugotovil, da 
mu je štoparka med vožnjo iz denar
nice odtujila 400 EUR gotovine.

Kjer se prepirata dva, je tudi 
tretji kriv
Iz gostinskega lokala v Izoli smo bili 
obveščeni o pretepu treh oseb. Poli
cisti so na kraju udeležene v prepiru 
in pretepu pozvali, da s kršitvami 
prenehajo, vendar tega niso upo
števali. Zoper vse tri udeležene so 
bila uporabljena prisilna sredstva in 
odrejeno pridržanje do iztreznitve 
po Zakonu o prekrških. Vsem trem 
je bila izrečena globa in izdani pla
čilni nalogi.

Vlomili so, oziroma niso
Na policijsko postajo je prišla držav
ljanka Italije s svojim partnerjem 
in naznanila, da je neznani stori
lec vlomil v apartma, kjer sta bila 
nastanjena, in ukradel denarnice z 
vsebino. Pri tem je zaprosila za iz
dajo potrdila o prijavi tatvine, kate
rega potrebuje za prijavo na banki in 
zavarovalnici. Pri ogledu apartmaja 
policisti niso našli sledi vloma, las
tnik apartmaja pa je povedal, da sta 
se najemnika izselila brez plačila 
najemnine. Nadalje je bilo ugotov
ljeno, da je prijaviteljica že večer 
pred »domnevnim vlomom« po 
plačilu zapitka pustila oz. pozabila 
denarnico v gostinskem lokalu, v 
kateri pa ni bilo denarja, niti bančne 
kartice. Po ugotovljenih dejstvih je 
prijaviteljica odstopila od prijave in 
zahtevka po potrdilu.

Zatajitev ali odtujitev?
Policisti so obravnavali moškega za
radi suma storitve kaznivega dejanja 
Zatajitve, ker je uporabljal mobilni te
lefon, ki ga je občan izgubil. Telefon je 
bil zasežen in bo vrnjen lastniku.

Nekatere luči zelo motijo

Heroji še niso izumrli
Občani so nas obvestili, da je na 
Sončnem nabrežju v morje padel 
starejši moški. Policisti so na kraju 
ugotovili, da je med hojo ob morju 
postalo slabo 85-letnemu občanu 
Izole, zaradi česar je padel v mor
je. Padec je videla občanka, ki je 
skočila v morje za utapljajočim in 
ga potegnila iz vode. Občan je bil z 
reševalnim vozilom odpeljan v bol
nišnico.

Gorelo je
Center za obveščanje je sprejel klic ob
čana iz Izole, da v Izoli gori baraka. Na 
kraj so bili napoteni gasilci iz Kopra in 
policisti. Policisti so ugotovili, da je v 
celoti pogorela lesena baraka veliko
sti približno 5x3 m. V baraki je bilo 
poljedelsko orodje in motokultivator. 
Opravljen je bil ogled kraja požara z 
ciljem ugotovitve vzroka.

Razmeroma miren teden
V preteklem tednu smo obravnava
li dve poškodbi vozil na parkiriščih, 
prometno nesrečo z lahkimi telesnimi 
poškodbami, tri prometne nesreče z 
materialno škodo, kršitev obratoval
nega časa gostinskega lokala, v dveh 
primerih smo zasegli prepovedane 
substance in obravnavali kaznivo de
janje poškodovanja tuje stvari.

Kamen na kamen pogača, 
steklo na steklo globa
V nočnem času je neznani storilec v 
Izoli pristopil do osebnega avtomo
bila koprske registracije ter v steklo 
vrgel steklen kozarec. Pri tem se je 
razbilo vetrobransko steklo, lastnik 
pa je oškodovan za okrog 300 EUR.

Tudi tokrat se selimo nazaj v zgodovino našega mesta. Iz zbirke fotografij 
Izole šestdesetih let je Gojko tokrat izbral to le. Ali veste, kje je bila ali je 
še ta mala stavba z dvema, verjetno, lipama pred vrati. ?

Odgovore pošljite na naslov: urednistvo@mandrac.si.

MALI OGLASI

Objavljene in tudi druge Male ogla
se lahko prebirate na strani www. 
mandrac.si v rubriki mali oglasi.

Nepremičnine

PRODAMO
- Stanovanje v Jagodju zamenjam 
za stanovanje v starem delu Izole, 
tel 040 128 199
ODDAMO
- V centru Izole blizu parkirišča oddam 
novejši poslovni prostor, primeren za 
pisarno v izmeri 37 m2 z dvema loče
nima prostoroma, klimo in ločenimi 
števci. Ima uporabno dovoljenje. Cena 
po dogovoru. Poklicati na tel. 041-249- 
806 po 16.uri.
-Belveder nad Izolo Oddamo dvo
sobno stanovanje za daljši čas. tel 
040 399 819
- Na Ljubljanski ulici, v neposredni 
bližini Manzolijevega trga, oddamo po
slovni prostor skupne površine 140 m2. 
Poslovni prostor se nahaja v treh eta
žah. Informacije na tel.: 051-634-390 
-Za daljši čas oddam 1 sobno opremlje
no stanovanje v stanovanjski hiši. tel 040 
732 666
- Stanovanje v Izoli v centru oddam. Veli
kost 58 m2,4.nadstropje, pogled na mor
je, neopremljeno, tel 070 872 901

Delo

- Družina želi pomagati starejši osebi pri 
gospodinjskih opravilih, tel 051 444 912
- Nudim vsa gospodinjska dela in pomoč 
starejšim na domu. tel 031 567 627 
-Opravljam različna gospodinjska opra
vila. tel 031 295 156
-Delila bi z nekom svoj prostor, name
njen svetovalni dejavnosti v Luciji. Inf. 
na št. 040-331-044
- Inštrukcije - skozi vse leto nudim kako
vostne in strokovne inštrukcije anglešči
ne ter italijanščine za OŠ in SŠ. Za vse in
formacije pokličite 040 527 367 (Tina)
- Nudim oskrbo in pomoč na domu sta
rejšim in bolnim.Tel.040 397 332
- Likam na domu. tel 041 939 136

Vozila in plovila

- Prodam Fiat Punto 16V dynamic, 
letnik 2004, rdeč. cena po dogovo
ru tel 040 845 933
- BMV 318 i Tourning letnik 97, odlič
no ohranjen, prodam, tel 031 611 568
- Kupim rabljeno vozilo za 1500EUR. 
tel 040 224077
- Prodam jadrnico Murphy 26C. Do
bro ohranjena, SI zastava, privez v 
Izoli, vsa osnovna oprema, gennaker, 
letnik 1998, kontakt na 031 369 728
- Prodam Renault 5 cmpus 1.1, pore
klo Francija, bele barve, Svrat, dobro 
ohranjen,letnik 92, 164.500km, za 
271 EUR. tel 040 638 217 ali 031 583 
881

Kmetija

- Prodam Olje ekstra deviško narav
no iz ekološko čistega okolja, cena 
11,00 EU/liter / domači refošk cena 
1,50 EU/liter. Informacije po Mobi- 
ju 040 251-335 ali 040 570-652
- Prodam extra-devisko oljčno olje 
po ugodni ceni. tel 041 818 675
- Prodam oljčno olje 041 713 870

Razno

- Prodam kuhinjo Gorenje (imitacija 
lesa, dolžina 4 m, višina 230 cm) z 
vgradnimi aparati. Cena 450 eur. tel 
040 701 285
- Podarim Angleščina 2000S ( 24 ka
set un zvezkov), tel 041 686 773
- Prodam 50 parov čevljev za vodo. 1 
kom 5 EUR. tel 070 364 375
- Prodam 6 vitrin in dve omari s po
licami. tel 070 364 375
-Imate morda ročni pletilni stroj,pa 
ga ne potrebujete več ? Tel. 031 275 
873 (Irena)
- Prodam hladilnik, tel 040 752 708
- Prodam moške gojzarje št 41 za 50 
EUR. tel 040 542 390
- Prevajanje krajših besedil iz itali
janščine, francoščine, španščine, 
angleščine, hrvaščine, srbščine, bo- 
sanščine in češčine v slovenščino. 
Pokličite 031 413 233, zvečer.
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Zima zima bela, vrh Livad sedela

Snega smo v Izoli, vsaj letos, že vajeni. In v sredo ga je spet nametlo več 
kot za razglednico, nekateri vozniki so imeli težave z vožnjo k bolnici in na 
Šared, mraz pa je tudi otrokom vzel veselje do igranja na snegu.

Burja je seveda ustvarjala skoraj rekordne valove, ki so prestrašili celo de
skarje, zagotovo pa so prestrašili tudi palme na promenadi, ki so doživljale 
hladno morsko prho pa še s kamenjem jih je obmetavalo podivjano morje.

Tudi takšna škoda ni nič novega. Nova je le lokacija, saj je morje pred časom tako 
poškodovalo tlakovce pri San Simonu, tokrat pa je šla pešpot pri plaži hotela Delfin.

*

Parkiranje na poti proti svetilniku je seveda prepovedano a veriga, ki to one
mogoča, že nekaj časa ne dela. Zato nekateri pač parkirajo tudi tam. Tokrat 
jim je gotovo žal, saj takšno morsko pranje za avto ni nič dobrega. Na občini 
pa obljubljajo, da bodo verigo zamenjali s hidravličnim stebrom.

Drevesa na svetilniku so, vsaj do zaključka redakcije, vzdržala. Res pa je, da 
je burja polomila nekaj vej in tako opravila nekaj tistega, kar drugje postori
jo gozdarji. Burja je polomila tudi nekaj načetih dreves po mestu, v marino 
pa je iz komunalnega sidrišča nehote prijadrala ena od jadrnic..

Še največ dela bodo imeli komunalci, ki morajo očistiti skoraj celo obalo 
oziroma sprehajalno pot na katero je nametalo velike količine kamenja in 
peska. Edin i, ki so danes uživali so bili, verjetno, fotografi.


